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Poštnina plačana pri PTT enoti Celje

Deset let delovanja prvega 
računalniškega sistema v DO

Februarja letos je minilo 10 let od namestitve prvega računalniškega 
sistema v naši delovni organizaciji. Takrat je bilo v Celju vsega šest 
računalniških sistemov in to v Emu, Razvojnem centru, Aeru, Merxu, 
Kovinotehni in Cinkarni.

Medtem je šel razvoj tehnologije, sistemske in uporabniške pro
gramske opreme v nepričakovane razsežnosti. Računalniške naprave 
so postale bolj izpopolnjene, povečale so se pomnilniške zmogljivosti, 
programska oprema pa je poenostavila delo in približala računalnik 
neposrednemu uporabniku.

Cinkarna je zadnja leta poka
zala veliko razumevanja za uva
janje sodobne računalniške teh
nologije. Tako smo septembra 
1983 namestili prvi in oktobra 
lani drugi računalniški sistem 
Ei-Honey-well, ki omogočata 
neposreden dialog človek-raču- 
nalnik preko terminalske mreže.

takole: v računovodski službi, 
štirje, posebni finančni službi 
trije, kadrovski službi eden, 
marketingu trije, KPO eden in 
upravi titanovega dioksida 
eden. V službi za AOP je za 
razvoj uporabniške programske 
opreme, uvajanje in delo upo
rabnikov aktivnih dvanajst

pokrivali marsikatero potrebo 
po informacijah. Izogniti pa se 
bomo morali podvajanju poda
tkov in težiti po izmenjavi poda
tkov, ki nastajajo pri delu na 
mikroračunalnikih sistemih in 
v centralni bazi podatkov na 
vseh področjih, kjer je to le 
mogoče.

Cinkarna je vključena v izgra
dnjo jugoslovanske javne mreže 
za prenos podatkov. To omrežje 
bo omogočilo izmenjavo poda
tkov in prostih računalniških 
zmogljivosti med uporabniki-

Razpoložljiva računalniška 
oprema daje solidno osnovo za 
razvoj računalniško podprtih 
informacijskih sistemov, ki bo
do temeljili na interaktivnem 
dialogu- Pri prehodu iz klasičnih 
paketnih obdelav na novo teh
nologijo, se uvajajo potrebne 
spremembe in izboljšave. Glavni

cilj je zajeti podatke na mestu 
nastanka in zagotoviti takojšnje 
kakovostne informacije za vse 
uporabnike v računalniški 
mreži.

Nova računalniška oprema je 
bila nabavljena za izboljšanje in 
podporo proizvodnega infor
macijskega sistema- Široka za
snova le tega je že na začetku 
nakazovala dolgoročno
uvajanje.

Podsistemi zalog, spremljanje 
naročil, več nivojske sestavnice, 
planske kalkulacije, letno načr
tovanje materialnih in finančnih 
sredstev so že računalniško pod
prti. Operativno načrtovanje, 
dejanske razvojne kalkulacije, 
pokalkulacije, in razpis proizvo
dnje so v fazi organizacijskih 
priprav, transportno informa
cijski podsistemi in vodenje re- 

(Nadaljevanje na 2. str.)

Na razstavnem prostoru Koto: Kolenko

ki je bila zgrajena s precejšnimi 
napori zaradi razdrobljenosti in 
oddaljenosti posameznih obra
tov oziroma proizvodenj. V prvi 
fazi so bili instalirani terminali v 
pripravah proizvodnje metalur
gije, kemije Celje, kemije Mozir
je, v grafiki, vzdrževanju, tita
novem dioksidu in veflonu ter v 
skladiščih surovin grafike, cen
tralnem skladišču, skladišču vz
drževanja in titanovega 
dioksida-
V DSSS so razporejeni terminali

terminalov.
V drugi fazi izgradnje bodo ter
minali nameščeni povsod tam, 
kjer se bo za to pokazala dodat
na potreba in je že na razpolago 
programska oprema-

Proizvodne temeljne organi
zacije in službe so za svoje speci
fične tehnološke potrebe opre
mljene z mikroračunalniškimi 
sistemi. Delovali bodo kot sa
mostojni sistemi in nekateri v 
sklopu računalniške mreže. Mi
kroračunalniki sistemi bodo

Plačilne težave 
delovne organizacije

Zagotavljanje likvidnega poslovanja, kar pomeni, imeti ravno toliko 
ali več denarja na razpolago kot dospelih obveznosti za plačilo v danem 
trenutku, je v naši DO še vedno zelo težavno.
Vzrokov za obstoječe težave je več, največji pa je seveda inflacija oz. 
ogromno in nenehno povečevanje cen surovin, materiala in energije.

Ob dani možnosti, da lahko uporabljamo za premoščanje likvid
nostnih težav sredstva, kijih izločamo za skupno porabo in rezervni 
sklad, jo že nekaj let v celoti izkoriščamo.
To pa pomeni, da porabimo 646 milijonov din lastnih denarnih 
sredstev več-

Pregled koriščenja sredstev rezervnega in sklada skupne porabe za 
zagotavljanje likvidnosti DO po posameznih TOZD na dan 15. 4. 
1986:

TOZD/DSSS Rezervni
sklad

Sklad skupne porabe
Stanovanjski

del
Redni
del

DSSS 13,000.000 6,500.000
TOZD METALURGIJA 83,115.000 36,900.000 56,012.550
TOZD KEMIJA CELJE 30,435.000 8,240.000 42,415.600
TOZD .KEMIJA MOZIRJE 14,400.000 1,630.000 9,531.000
TOZD GRAFIKA 39,879.000 820.000 24,334.350
TOZD VZDRŽEVANJE 63,192.000 7,170.000 11,107.500
TOZD TRANSPORT IN SKL. 23,960.000 5,950.000 9,521.800
TOZD ENERGETIKA 6,414.000 8,720.000 17,237.700
TOZD TITAN DIOKSID 59,949.000 13,300.000 28,681.450
TOZD VEFLON 13,500.000 1,665.000 8,571.100

SKUPAJ D 0 334,844.000 97,395.000 213,913.050

Zagotavljanje stalne plačilne sposobnosti, kot drugače imenujemo 
likvidnost', pa ni le težavno, temveč tudi drago.
V ilustracijo podajamo pregled višine obrestnih mer, veljavnih v letu 
1985 in sedaj, za kratkoročne in dolgoročne kredite, ter pregled 
obrestne mere za zamudne obresti.

(Nadaljevanje na 2. str.)



Deset let računalnika
(Nadaljevanje s 1. strani)

galnega skladišča pa v fazi 
programiranja.

Kadrovski informacijski si
stem smo izpopolnili z novimi 
družbenimi in lastnimi potreba
mi glede na novo organiziranost 
delovne organizacije- Le ta da
nes obsega informacijske podsi
steme od členitve poslovnega 
sistema, razvida del in nalog, 
analitične ocenitve, dejanskega 
prispevka, kadrovske evidence, 
do osebnih dohodkov, ki so in
tegrirani v glavno knjigo in ob
ratni obračunski list.

Finančni informacijski sistem 
poteka prav tako s sprotnim 
dialogom in obsega saldakonto 
kupcev in dobaviteljev, glavno 
knjigo, zamudne in menične ob
resti, opomine, predloge za to
žbo in številne sprotne poglede v 
stanje saldov naših kupcev in 
dobaviteljev. Prav z neposred
nim dialogom je ta obdelava 
pridobila na svojem pomenu pri 
poslovnih odločitvah. V razvoju 
je mandatna tožba, izvršni na
log, računi dobaviteljev in spre
mljanje rezultatov poslovnaja 
TOZD ob periodičnih in za
ključnih računih.

Fakturiranja osnovnih sred
stev, drobnega inventarja, si 
brez računalniške podpore zara
di številnih podatkov danes ne 
moremo več predstavljati. Te 
obdelave so prav tako povezane 
z ostalimi informacijskimi siste
mi in zadovoljujejo zahtevo po 
enkratnem nastajanju in upora
bo v vseh možnih informacijah.

Upravljalni informacijski si

stem bo obogaten z elektronsko 
pošto. Dnevni in mesečni poda
tki in informacije bodo dostop
ne vodstvenim delavcem za kva
litetnejše informiranje in poslov
no odločanje.

V službi kakovosti nastaja 
projekt kontrole kakovosti, kije 
že delno računalniško podprt z 
mikroračunalnikom Apple. V 
pripravi je povezava s central
nim računalnikom. Razvojna 
služba razpolaga z raziskoval
nim mikroračunalniškim siste
mom, ki jim je osnovno orodje 
za pripravo računalniško vode
nje proizvodnih procesov. Na 
mikroračunalnikuPC-IBM pote
ka v TOZD kemija Celje projek
tiranje kemijskih tehnoloških 
linij.
Iz prikazanega lahko zaključi
mo, daje sodobna računalniška 
oprema prodrla v vsa delovna 
okolja naše delovne organizacije 
in da lahko upravičeno pričaku
jemo večjo uspešnost v našem 
poslovanju.

Naše programske produkte 
uporabljajo v sedmih delovnih 
organizacijah na naših ali last
nih napravah. Cilj sodelovanja 
je zmanjšati razvojne in obrato
valne stroške. V bodoče bo pot
rebno še v večji meri kot doslej 
združiti razvojne zmogljivosti 
delovnih organizacij, ki imajo 
enako opremo.

Pri svojem delu se soočamo 
tudi s številnimi ovirami, od 
kadrovskih in organizacijskih, 
do težav z opremo- Naše šolstvo 
šele zadnja leta daje strokovni 
kader računalniške usmeritve. 
Zato smo bili primorani pretežni 
del kadrov sami izpopolniti in

Po poti projekta STP

omogočiti študij ob delu. Kvali
fikacijska struktura se izboljšuje 
in se bo izboljševala na račun 
zmanjšanja del na vnosu 
podatkov.

Vsebinske zasnove so le redko 
dokončno dorečene in ob uvaja
nju v prakso utrpijo številne 
spremembe. Posledica tega so 
večkratne reorganizacije in do
datno delo- Izvajalski kader ni 
vedno ustrezno izbran.

Proizvajalci računalniških na
prav še vedno niso uspeli organi
zirati zadovoljivo vzdrževanje 
naprav in priskrbeti zadostnega 
števila rezervnih delov. Zaradi 
tega prihaja do izpadov posame
znih naprav in vsega sistema. 
Najbolj kritično je stanje siste

ma FACOM, ki bo v letošnjem 
letu izločen iz obratovanja.

Nenehen razvoj aparaturne in 
sistemske programske opreme 
narekuje večje vlaganje v izobra
ževanje kadrov na specializira
nih seminarjih, kajti znanje je 
osnova za optimalno izkorišča
nje razpoložljive opreme.

Delo, ki je bilo opravljeno v 
zadnjih letih, je bilo obsežno in 
zahtevno. Vsem delavcem, ki so 
sodelovali pri razvoju in obdela
vi se zahvaljujemo, posebej še 
tistim, ki so bdeli nad obdelava
mi in žrtvovali marsikatero ne
prespano noč, prosto soboto in 
nedeljo-

Franc Sendelbach

Plačilne težave DO
(Nadaljevanje s prve strani)

Pregled veljavnosti in višine obrestnih mer za kratkoročne in 
dolgoročne kredite v letu 1985 in 1986 pri naši poslovni banki 
Jugobanki, TB Ljubljana

Veljavnost
od - do

Obrestna

za kratkoročne 
kredite

mera

za dolgoročne 
kredite

1.1.1985 31.3.1985 58 % 53 %
1.4.1985 - 31.5.1985 62 % 56 %
1.6.1985 - 30.6.1985 71 % 61 %
1.7.1985 - 30.9.1985 76 % 66 %
1 . 10.1985 - 30.11.1985 74 % 64 %
1 . 12.1985 - 13.2.1986 72 % 64 %
14.2.1986 - 31.3.1986 77 % 68 %
1.4.1986 82 % 75 %

Pregled veljavnosti in višine obrestne mere za zamudne obresti
Veljavnost 

od - do
Obrestna

mera
Objava odloka IS 
v Uradnem l»istu SFRJ

1.1.1985 29.3.1985 62 % št.69/31.12.84.
30.3.1985 30.6.1985 71 % St.15/29.3.85.
1.7.1985 22.11.1985 84 % St.32/29.6.85.
23.11.1985 - 21.3.1986 73 % št.62/22.11.85.
22.3.1986 80 % 80 % St.14/21.3.86.

Pridobitev novih skladiščnih prostorov, ki smo jih dobili z nakupom 
objekta od Kovinotehne in želja, da dosežemo kvalitetnejšo raven 
skladiščno transportnega poslovanja, sta povzročila, da smo se odločili 
za projekt »Skladiščno transportno poslovanje« ali na kratko »STP«. 
V januarju leta 1984 je bil izdelan program kompleksne ureditve 
skladiščno transportne dejavnosti v Cinkarni, na osnovi katerega smo 
zastavili projekt. Za vodjo projekta je bil imenovan Anton Benčina. 
Zaradi kompleksnosti smo projekt razčlenili na:
- podprojekt ureditve central- ga skladišča in potrebnega števi

nega skladišča,
- podprojekt racionalizacije in

posodobitve internega
transporta,

- podprojekt ureditve skladišče
nja nevarnih snovi in

- podprojekt uvajanja ustrezne 
embalaže in paletizacije. 
Trenutno največ delamo na

ureditvi centralnega skladišča- Za 
vodjo tega podprojekta je ime
novan direktor tozd transport 
Franc, Zalokar- Namen in cilj 
tega je, da v Cinkarni uredimo 
ustrezen sistem skladiščenja, ki 
bo temeljil na ureditvi centralne-

la pomožnih in priročnih skla
dišč. Centralno skladišče in po
možna skladišča bodo delovala 
v okviru tozd Transport in skla
dišča, medtem ko bodo priročna 
skladišča v pristojnosti posame
znih temeljnih organizacij. 
Zaradi spremenjenega načina 
dela in nastanka novih potreb je 
predvidena tudi reorganizacija v 
tozd Transport in skaldišča, kije 
trenutno v fazi priprave. Več o 
tem pa v prihodnji številki- (Pri
pis uredništva)!

Branko Semolič

Za razmere v gospodarstvu nasploh lahko trdimo, da predstavlja
jo obremenitve za obresti, predvsem za kratkoročne kredite, porabo 
velikega dela celotnega prihodka, katerega ostanek bi. brez teh 
obremenitev lahko namenjali za izboljšanje materialne osnove dela 
in življenjskega standarda delavcev.
Za naše razmere pa to velja tem bolj, saj zagotavljamo likvidno 
poslovanje tudi s precejšnim deležem kratkoročnih kreditov.

Na zadolževanje pri nas je zelo vplivala sprememba oz. nova 
devizna zakonodaja. Zagotavljanje in ugotavljanje deviznih pravic 
za uvoz surovin je povezano z realizacijo izvoza, ki pa je s temi 
spremembami otežkočen. Naša DO pa je dokaj velik uvoznik in 
izvoznik in tako občutljiva na vsako negativno spremembo v devizni 
zakonodaji.
Predvideni pogoji gospodarjenja za letošnje leto bodo povzročali 
tudi v prihodnjih mesecih težave pri zagotavljanju likvidnega 
poslovanja.
Težave so odraz problemov pri izvrševanju in pospeševanju izvoza, 
izvrševanju uvoza, tečajnih razlikah ob drsenju dinarja, visokih 
obrestih, nezadostni akumulaciji, ki ni v stanju spremljati vira 
stalnih obratnih sredstev, zaprtosti tržišča in padca povpraševanja 
ob visoki inflaciji.

Prepričani smo, da bomo vse težave premostili le s skupnimi 
prizadevanji vseh strokovnih služb v okviru DSSS, kakor tudi 
posameznih TOZD in z gospodarnejšim obnašanjem celotnega 
kolektiva. Marija KOLARIČ



25. seja sveta za ekonomsko 
in ekološko sanacijo

Že nekaj časa poteka v različnih organih in organizacijah razprava o 
delni spremembi programa ekološke sanacije Cinkarne iz 1978. leta ter 
o predlogu programa dolgoročnega razvoja DO.
Oba predloga, ki jih je Cinkarna že pred meseci posredovala 
družbenopolitični skupnosti, so obravnavali tudi člani Sveta za eko
nomsko in ekološko sanacijo na svoji 25. seji 16. aprila 1986.

Svet je predlog sprememb 
ekološkega programa obravna
val že na 24. seji, zato je v bistvu 
samo potrdil že prej sprejeta 
stališča, s katerimi podpira 
predložene spremembe- Člani 
sveta so bili seznanjeni s stališ
čem IS skupščine občine Celje, iz 
katerega je razvidno, da le-ta 
podpira predlog sprememb pro
grama, ob tem pa je postavil tudi 
določene zahteve, ki jih mora 
Cinkarna realizirati.

Kar zadeva predlog progra
ma dolgoročnega razvoja, so bili 
člani enotni, da so razvojne 
usmeritve dobre in da program 
zasluži polno podporo. Svet se 
strinja tudi s sklepi, ki jih je 
sprejel IS SO Celje, ko je 19. 
februarja 1986 obravnaval pred
log dolgoročnega načrta 
Cinkarne.

Ker sta oba dokumenta v jav
ni razpravi in se bodo z njima 
seznanili delavci v združenem 
delu, občini v KS, zainteresirana 
društva in drugi, je svet predla
gal, da naj vodstvo DO skupaj s 
sestavljalci predloga temeljito 
spremlja javno razpravo in upo
števa sugestije in predloge, ki bi

Varstvo okolja

Vir sredstev za
Vlade držav članic OECD 

(Organizacija za ekonomsko so
delovanje in razvoj) in Jugosla
vije, ki ima v tej organizaciji 
poseben status, so junija 1985 v 
Parizu, na ministrski ravni spre
jele v naslovu zapisano geslo, za 
nadalnje vlaganje v razreševanje 
neodložljivih problemov varstva 
okolja in za prihodnje pospeše
vanje ekonomskega razvoja. 
Nadalje so se vlade tudi strinja
le, da naj se odgovornost za 
varstvo okolja ne konča na 
državni meji, ampak je potrebno 
globalne probleme varstva oko
lja reševati v duhi mednarodne
ga sodelovanja.
V deklaraciji z omenjenega se
stanka so zajete še ostale naloge 
kot: zmanjševanje vseh vrst one
snaževanj, pri čemer onesnaže
vanje ne sme prehajati iz zraka v 
vode ali tla in obratno; uvajanje 
bencina brez svinca; kontrola 
obstoječih in novih kemikalij; 
popolna uvedba principa, da

lahko še obogatile predlog načr
ta razvoja.

Na seji so bile izvršene tudi 
nekatere kadrovske spremembe, 
ker je dosedanjemu predsedniku 
potekel mandat predsednika IS 
SO Celje. Skupščina je za pred
sednika IS že izvolila Miloša 
Pešca, ki je prevzel funkcijo 
predsednika sveta za ekonom
sko in ekološko sanacijo Cin
karne. kar je v skladu s Poslov
nikom o delu sveta.

Sprejet je bil tudi predlog, da 
se v svet imenuje tov. Uroš Gori
čan, predsednik komiteja za 
družbenoekonomski razvoj v 
občini.

Predsednik KPO Marjan Pre
lec, je s krajšo informacijo orisal 
gospodarski položaj Cinkarne 
ter predstavil poslovne rezultate 
v letošnjem letu, s posebnim 
poudarkom na izvozu in proble
matiki zagotavljanja deviz za 
uvoz surovin.

Zahvalil se je dosedanjemu 
predsedniku sveta Zvonetu Hu- 
deju za dobro vodenje in čestital 
v imenu kolektiva novemu 
predsedniku.

Leopold Slapnik

prihodnost
onesnaževalec pokriva stroške 
čiščenja; znosno gospodarjenje z 
naravnimi viri z vidika varstva 
okolja in ekonomike; zagota
vljanje nadzora proizvodenj; 
razvoj, izmenjava in objavljanje 
podatkov za boljše informiranje 
raziskava možnosti sprememb 
podnebja zaradi človekovih ak
tivnosti; strožja kontrola nastan
ka in odstranjevanja nevarnih 
odpadkov ter njihov promet 
preko državnih meja, posebno 
preko meja nečlanic OECD, itd.

Z zadnjo nalogo ravnanje z 
odpadki, se v okviru komiteja za 
varstvo okolja pri OECD ukvarja 
posebna delovna skupina za go
spodarjenje z odpadki, ki se se
stane dvakrat letno. Kot delegat 
SFRJ se njenih sestankov udele
žuje naš sodelavec Dani POD
PEČAN, dipl. ing., pomočnik 
KPO in to od 19. sestanka v letu 
1984 naprej. Pred njim Jugosla
vija ni imela svojega predstavnika 
v tem delovnem telesu OECD.

Stroške za udeležbo pokrivata po 
dogovoru Cinkarna in Razisko
valna skupnost Slovenije, vsaka 
polovico. Letošnji 24. sestanek, je 
bil že dolgo načrtovan in je pote
kal v VVashingtonu, glavnem 
mestu Združenih držav Amerike.

Vsebina rednega sestanka je 
bila nadaljevanje obravnave 
prometa nevarnih podatkov 
preko meja, ki jih pri nas zaradi 
dosedanje zakonodaje imenuje
mo posebne odpadke.Največ ča
sa je zavzelo usklajevanje skle
pov in priporočil glede izvoza 
nevarnih odpadkov in usklaje
vanje definicij in seznamov ne
varnih odpadkov z namenom, 
da bi izdelali enoten sistem za 
države, članice OECD.

Mesto Vkashington DC je zelo prijetno, 
saj nobena zgradba ni in ne sme biti 
višja od Capitola.

Zanimiva je bila razprava o 
PCB (poliklorirani - bifenili) od
padkih, s katerimi smo se srečali 
tudi v Cinkarni, pri koristnem 
uničevanju kislega gudrona, 
ostanka raftnacije izrabljenih 
motornih olj. Večina držav čla
nic OECD ima enake probleme. 
Pri zbiranju izrabljenih olj so 
namreč pomešali PCB iz trans
formatorjev in kondenzatorjev 
ali hidravličnih naprav, ker so 
podobni motornim oljem. Zara
di strupenosti PCB, so regeneri
rana olja tudi kontaminirana in 
bi morali z njimi ustrezno ravna
ti. Države članice OECD bodo 
za preprečevanje uhajanja PCB 
v okolje do 1. januarja 1989 
popolnoma opustile proizvo
dnjo, uvoz, izvoz in prodajo 
PCB v vseh tržnih kvalitetah, 
kakor tudi proizvode, opremo in 
predmete, ki vsebujejo PCB ali 
so z njimi kontaminirani nad 
dopustno koncentracijo 50
ppm.
Dodatno bodo članice skrbele 
za primerno kontrolo PCB pri 
uporabi, skladiščenju in tran
sportu ter za varno odstranjeva
nje, ki ne bo škodovalo okolju

ali zdravju človeka.
Kaj pa mi? Bomo zopet zaosta
jali in še naprej uporabljali PCB, 
ki so ga članice že leta 1976 
začele omejevati?

V nadaljevanju so ameriški 
kolegi iz US EPA (agencije za 
varstvo okolja ZDA) pripravili 
simpozij o kontroli nevarnih od
padkov v ZDA. Iz vseh predsta
vitev je bila razvidna skrajna 
racionalnost in velika strokov
nost. Predvsem so se lotili težke 
problematike varstva okolja in 
posebej razreševanja nevarnih 
odpadkov centralno, preko zve
zne zakonodaje in zvezne agen
cije za varstvo okolja s svojimi 
centri, laboratoriji itd. Popolno
ma jasno je, da onesnažena voda 
ne priznava političnih mej ob
čin, mest ali držav, še manj pa 
onesnažen zrak.
Zato imajo lahko države ali po
krajine samo strožje predpise od 
zveznih.

Nobene proizvodnje ne zapi
rajo, ampak vsako skušajo sani
rati s pomočjo modernizacij, re
konstrukcij ali s tehnološko- 
ekološko-ekonomskimi 
zaokrožitvami.
Tudi dolgoročni program raz
voja Cinkarne je podoben pro
gramskim usmeritvam razvitih 
držav OECD, s ciljem v uvodu 
napisanega gesla na področju 
bazne kemije. Za razreševanje 
odpadkov imajo zakon o racio
nalni rabi in ponovni uporabi 
resursov. Financiranje poteka iz 
dodatnega sklada, ki ga imenu
jejo »super fond«, v katerem se 
zbirajo sredstva onesnaževalcev. 
Posebno pozornost pa posveča
jo ekološki osveščenosti prebi
valcev skozi »public relations«.

Dani PODPEČAN

Nujno je širše 
vključevanje 
v javno razpravo

Svet za varstvo okolja pri 
predsedstvu OK SZDL je 8. 
aprila razpravljal o načinu iz
vedbe javne razprave o predlogu 
sprememb programa ekološke 
sanacije in dolgoročnem načrtu 
Cinkarne- Na podlagi razprave 
je sprejel stališče, da je v javno 
razpravo o teh vprašanjih treba 
vključiti vse krajevne skupnosti 
in vsa tista društva, ki se nepos
redno ali posredno zanimajo za 
izboljšanje ekoloških razmer v 
Celju- Glede na nujnost širšega 
vključevanja družbenih subjek
tov v to razpravo je predlagal, 
da se vanjo vključita tudi sosed
nji občini Žalec in Šentjur.

Povzeto iz IN DO K Celje
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Vzdrževanje v novih 
prostorih

Po uspešnem tehničnem pre
gledu objekta konec lanskega 
leta, smo organizirali postopno 
preselitev posameznih vzdrže
valnih delavnic v nove prostore. 
Preselitev smo organizirali tako, 
da v ničemer ni bila motena naša 
osnovna dejavnost in da naroč
niki naših storitev niso bili v 
ničemer prikrajšani. Preselitev 
strojev strojne obdelave je bila 
tudi tehnično izredno zahtevna 
naloga in je terjala izredno pre
vidnost in natančnost pri de- 
montaži, prevozu in ponovni 
montaži posameznih strojev.
V novih prostorih že delajo nasle
dnje organizacijske enote 
vzdrževanja:
- strojna obdelava
- brusilnica
- izdelava opreme in 

rekonstrukcije
- kleparska delavnica

- vodovodna delavnica
- enota za popravilo žerjavov in 

dvigal
- priprava dela CSD
- vodstvo TOZD.
Pripravljamo pa preselitev še na
slednjih delov vzdrževanja:
- elektro delavnice
- strojne remontne delavnice
- ARM delavnice.

Hkrati poteka tudi izgradnja 
aneksa k objektu »B« z rokom 
dokončanja 15/9-1986. V njem 
bodo skupni sanitarni in garde
robni prostori, prostori za vod
stvo TOZD in DPO ter kon
strukcija. Načrtujemo torej, da 
bo do septembra usposobljen 
celoten objekt in funkcionalno 
združene vse delavnice TOZD 
VZDRŽEVANJE razen opera
tivnih enot, ki so locirane v 
bližini proizvodnih temeljnih 
organizacij.

Obdelovalnica

Obnova elektro filtra

Prilagajanje novim pogojem 
dela poteka v večjimi in manjšimi 
težavami. V začetni fazi je neza
dovoljstvo delavcev povzročala 
večja oddaljenost ob prihodu in 
odhodu z dela. Še do danes se 
nismo sprijaznili z registracijo 
prisotnosti na delovnem mestu 
in pri vratarju, moti nas odprt 
prostor, ker smo bili navajeni 
delati v manjših prostorih, skriti 
od pogledov drugih in odveč se 
nam zdi zahteva po urejenosti 
delovnega okolja.

V delavnici za izdelavo opre
me pa se pojavlja še dodaten 
problem zaradi občasnega pre
velikega ropota, ki ga povzroča 
samo delo v verjetno, konstruk
cijsko ne najbolje rešenem ob
jektu- Problem bomo skušali re
šiti z angažiranjem primernega 
strokovnjaka in z institucijo, ki

bo opravila potrebne meritve 
preko polnega delovnega časa, 
da bomo z gotovostjo vedeli ali 
presegamo meje, ki jih dopušča 
JUS standard. Delno pa pro
blem lahko ublažimo že s samo 
organizacijo dela v delavnici.

Poleg naštetih začetnih težav

pa se na drugi strani že kažejo 
pozitivni rezultati, ki jih nudi 
novo delovno okolje z vidika 
manjše razdrobljenosti, boljše 
organizacije dela, boljše izrabe 
materiala, manjših transportnih 
stroškov in bolj industrijskega 
načina izdelave opreme in re-

Bodoča elektro mehanična delavnica

Gradbišče III. faze Vzdrževanja

zervnih delov.
Čimbolj se moramo zavzema

ti, da bomo odpravili vse tehnič
ne pomanjkljivosti objekta ter s 
tem ustvarili zadovoljstvo v ko

lektivu, s svojim delom pa doka
zati, daje bila naložba celotnega 
kolektiva Cinkarne upravičena.

Ivan RUČIGAJ

Pred dvema letoma smo objavili 
izjavo Bogomirja Orterja, klju
čavničarja kleparske delavnice. 
Povedal je, da veliko pričakuje 
od gradnje nove hale Vzdrževa

nja- Pričakoval je boljše pogoje 
dela, nove stroje in večje prosto
re. Kleparska in ključavničarska 
delavnica se je preselila novem
bra lani. Kaj meni o novih de
lovnih prostorih?

»S preselitvijo v novo halo smo 
pridobili le streho nad glavo in 
večji prostor. Tudi lokacija je 
boljša, zaradi bližine objektov, ki 
jih vzdržujemo. Novih strojev ni
smo dobili. Delovni pogoji pa še 
niso zadovoljivi.Nimamo še ureje
nih garderob, sanitarij in jedilni
ce. Ventilacija v hali je zelo slaba, 
najbolj pa nas moti ropot, ki 
dosega včasih tudi do 120 decibe
lov. V takih okoliščinah je težko 
delati«.
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Popravilo kalcinirne peči 
v proizvodnji Ti02

V mesecu aprilu je bilo v pro
izvodnji Ti02 izvedeno popravi
lo »B« kalcinirne peči, v žargonu 
rečeno »remont kalcinirke«.

Namen ustavitve same peči je 
bila sanacija kislinoodporne sa
motne obloge na »kislem« delu 
rotacijske peči. V mesecu fe
bruarju, marcu in v začetku 
aprila smo opravili več termo- 
grafskih in ultrazvočnih meritev 
obloge in debeline plašča peči. 
Rezultati meritev so pokazali, 
da je odpadlo na kislem delu 
peči okoli 8 m2 obloge ter da je 
debelina plašča odstopala na 
najbolj kritičnih mestih tudi 11 
mm od vgrajene. Zato smo se 
odločili, da se peč po znanem 
postopku ustavi in ohladi. Ko je 
bila 14. aprila zjutraj peč toliko 
hladna, da smo na »repu« vsto
pili vanjo, smo se na licu mesta 
prepričali o stanju obzidave. Na 
delu peči, kjer je odpadla oblo
ga, smo takoj opazili, da je med 
oblogo in plaščem nastala plast 
rje od 10-15 mm. Odločili smo se 
da začnemo z ustaljeno sanacijo 
obloge v dolžini 21 m. Dela smo 
se lotili po vnaprej izdelanem 
načrtu, od rušenja stare obloge, 
peskanja notranjosti plašča, do 
začetka obzidave.

Ker se je osnovna proizvo
dnja titanovega dioksida zaradi 
popravila peči količinsko 
zmanjšala samo za 35%, je bilo z 
vodstvom proizvodnje potrebno 
še dodatno časovno uskladiti 
delo v črnem delu, da ne bi 
prihajalo zaradi neusklajenosti 
še do dodatnih zastojev. V čr
nem mletju je skupina vzdrže
valcev v šestih dneh generalno 
popravila ter obnovila »A« lini
jo in pri tem med drugim zame
njala tudi drsne ležaje na kro
gličnem mlinu- Tako zahtevno 
in obsežno delo, lahko v tako 
kratkem roku opravi le zares 
dobro izurjena skupina.

Posebno časovno zahtevna 
(pet dni) je bila zamenjava zbi
ralca hlapov na tehnološki liniji 
razklopa. Ker je v nekaj besedah 
nemogoče opisati dela, ki jih je 
pri tem potrebno opraviti, lahko 
povem le to, da je skupina vz

drževalcev centralnih strojnih 
delavnic in gradbenega obrata 
ob pomoči izkušenih monterjev 
»METALNE«, delo opravila 
zares zelo hitro in kvalitetno.

Prav tako je bilo v tem času 
delno popravljena ena linija po
vršinske obdelave Ti02, kjer ča
sovno sicer niso bili tako zelo 
vezani, vendar je obseg del nare
koval pospešeno izvedbo na po
sameznih napravah.
Manjša popravila smo izvedli 
tudi na ostalih tehnoloških lini
jah. Nismo pa izvedli generalne
ga popravila gumirnih oblog na 
treh moore bazenih, zaradi neiz- 
dobavljene vodno vulkanizirane 
gume iz DDR.

Izvajalec del pri zamenjavi 
obloge peči je bil »KIP« Ljublja
na pod strokovnim nadzorom 
vzdrževalcev gradbenega obra
ta. Delo je potekalo dvoizmen
sko po 12 ur in je bilo opravljeno 
tri dni pred rokom. Takoj, ko so 
se nehala gradbena dela se je 
začel postopek zagona peči, ki 
normalno traja dva dni. Zagon 
peči so ob manjših težavah uspe
šno izvedli ARM in elektro vz
drževalci v sodelovanju s 
proizvodnjo.

Za vzdrževalce titanovega 
dioksida pa z zagonom peči »re
monta kalcinirke« še ni konec. 
Potegniti je potrebno črto, anali
zirati potek remonta, spremljati 
kvaliteto opravljenih del. Pose
ben pomen je pri nadaljnjem 
delu treba posvetiti kalcinirki. 
Navezali smo že stike s franco
skim proizvajalcem peči ter 
»METALNO«, da se preveri 
statika peči glede na stanjšano 
debelino plašča ter skupaj s pro
izvodnjo ugotovi vzrok rjavenja 
plašča pod oblogo.

Boris ARCAN

VSAK ZAČETEK TE TETAk'

Vprašujete - odgovarjamo
V razpravi na 3. redni seji uredniškega odbora, ki je bila 5. marca, je 

bila zaradi velikega interesa delavcev dana pobuda, da se v glasilu 
Cinkarnar ali Informator objavi pojasnilo o stroških prevoza na delo in 
iz dela.

Slišati je kritiko, da so delavci prikrajšani pri izplačilih stroškov, ker 
jim ni povrnjena realna vrednost, ki jih dejansko bremeni. Pojavljajo se 
tudi vprašanja prestopanja na avtobusni postaji, ker dolgo čakanje 
prisili delavce, da izkoristijo prevoz z lastnim prevoznim sredstvom. 
Pobuda izvira iz DE Marketing, kjer bi bilo morda smiselno, da bi 
uredili dodatno postajališče pri vzhodnem vratarju tozd Transport za 
avtobuse, ki pripeljejo iz Šentjurja oziroma Štor.

Ali so delavci res prikrajšani?

Po sklepu DS DO z dne 28. 6- 
1985 se je spremenilo določilo 
49. člena Pravilnika o povračilih 
oz. nadomestilih osebnih izda
tkov, ki jih imajo delavci v zvezi 
z opravljanjem določenih del in 
nalog ter se glasi:

Vsem delavcem, ki so oddalje
ni od DO nad 2 km, se za redni 
prihod na delo in iz dela povrne
jo stroški prevoza v višini cene 
mesečne vozovnice z vlakom ali 
avtobusom. Za druge obvezno
sti v zvezi z delom ali za sestan
ke, pa se povrnejo stroški prevo
za v višini najnižje cene javnega 
prevoza.

Lastna udeležba znaša 800,- 
din. Socialno ogroženi delavci 
so oproščeni plačila 
participacije-

Določilo se uporablja od 1. 7. 
1985 dalje. V tem času v stro
kovni službi nismo zabeležili 
kritike »da so delavci prikrajšani 
pri izplačilih stroškov, ker jim ni 
povrnjena realna vrednost, kijih 
dejansko bremeni«. Prav tako 
pa do sedaj nismo bili seznanjeni 
s tako imenovanim »velikim in
teresom delavcev« v zvezi z poja
snili stroškov prevoza na delo in 
iz dela-

Delavci, ki se občasno vozijo z 
javnimi prevoznimi sredstvi si
cer ugotavljajo, da je dnevna 
cena prevoza višja, kot pa je 
višina nadomestila za prevoze 
na delo, vendar pa morajo pri 
tem upoštevati, da je cena me
sečne vozovnice 10 % nižja kot 
pa je normalna cena za dnevni 
prevoz.

Trditev, »dolgo čakanje na av
tobusni postaji prisili delavce, 
da izkoristijo prevoz z lastnim 
prevoznim sredstvom« ni točna. 
Kadrovska služba si že več let 
prizadeva, da bi vsem zaposle
nim delavcem, predvsem iz Ce
lja, omogočila boljše pogoje za 
prevoz na delo. Zato so bili z 
Izletnikom pripravljeni kon
kretni sporazumi za ureditev 
prevoza, vendar so bile do sedaj 
vse akcije neuspešne, ker se je 
prijavilo premajhno število zain
teresiranih vozačev.

TOZD Potniški promet pri Iz
letniku Celje pa iz ekonomskih 
razlogov ni pripravljen preva
žati prazne avtobuse na mestnih 
linijah. V času letne sezone pa 
ugotavljamo, da se izredno po
večuje prevoz z lastnimi prevo
znimi sredstvi. Po drugi strani 
pa se na delo z mesečnimi vozov
nicami vozi okoli 250 delavcev. 
750 delavcev, ki so doma iz 
občine Celje, pa prejema nad
omestilo za prevoze na delo. 
Delavci, ki imajo za prevoz na 
delo mesečne vozovnice, si lah
ko nabavijo tako imenovane 
prestopne vozovnice, s katerimi 
prestopajo na posameznih po
stajališčih. Tudi za te karte zna
ša participacija 800,- dinarjev.

Zelja delavcev iz DE Marke
tinga za ureditev posebnega po
stajališča ni uresničljiva. Posta
jališče za vse avtobuse iz smeri 
vzhod je v Slancah, kar je okoli 
500 m od Marketinga. Postaja
lišča zaradi interesa krajanov 
KS Teharje ne moremo prestavi
ti. Prevoznik pa po drugi strani 
ni zainteresiran, da bi z medkra
jevnimi avtobusi ustavljal na 
kratkih razdaljah. V primeru, da 
bi zgradili posebno izogibališče 
za avtobuse, bi potrebovali po 
cenah iz leta 1985 okoli 40 mili
jonov din.

Ocenjujemo, da vseh želja po
sameznikov ali posameznih služb 
ne moremo realizirati, ker ugota
vljamo, da se »velik interes delav
cev« pri konkretnih akcijah za 
izboljšanje stanja zreducira na 20 
do 30 delavcev.
Takšne realizacije pa niso eko
nomsko upravičene niti za DO, 
niti za Izletnik Celje.

V zvezi z prevozi na delo pa bi 
v naši DO verjetno morali več 
razmišljati o vseh ostalih vozačih, 
predvsem pa o vseh 320 delavcih, 
ki se dnevno vozijo na delo s 
pogodbenimi avtobusi in pri tem 
dnevno izgubijo po 12 ur zaradi 
prevoza na delo in iz dela.

Kadrovska služba
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Alojz Bombač

Deseti kongres ZKS je bil de
laven. Kongresna gradiva, ki so 
bila predlagana za delo, so nasta
jala s sodelovanjem številnega 
članstva. Spremembe in dopolnit
ve so izhajale iz prepričanja, da 
mora biti resolucija akcijski do
kument, ki mora vsebovati usme
ritve za enotno in usklajeno idej
nopolitično akcijo Zveze 
komunistov.

Deseti kongres ZKS je pote
kal 17., 18., in 19. aprila 1986 v 
Cankarjevem domu- Po uvod
nih formalnostih je spregovoril 
predsednik CK ZKS Andrej 
Marinc, čigar referat so delega
ti večkrat prekinili z burnim 
ploskanjem.
Po plenarni seji se je razprava 
nadaljevala v štirih komisijah. 
Po predlogu občinskega komite
ja Zveze komunistov Celja sem 
še z dvema delegatoma iz Celja 
sodeloval v komisiji za naloge 
pri idejnoteoretskem. organiza
cijskem in akcijskem usposa
bljanju in razvoju Zveze 
komunistov.
Pripravili smo referat na temo 
»Učinkovito delo ZK pogoj za 
uresničevanje zastavljenih na
log«. Naj navedem nekaj bistve
nih poudarkov iz tega referata:

Že po 8. kongresu ZKS in 11. 
kongresu ZKJ v Zvezi komuni
stov opozarjamo na negativne 
težnje v gospodarskem življenju. 
Opozarjamo na nujnost stabil
nejših in skladnejših gospodar
skih gibanj, na nujnost poveča
nja produktivnosti dela in posle
dično znižanje inflacije-

Zakaj je to zadnje tako 
pomembno? Zato, ker se v naših 
temeljnih okoljih, to je v osnov
nih organizacijah pri članih ka
žejo znamenja preutrujenosti ali 
bolje rečeno, nezadovoljstva z 
doseženim- Občutek nemoči se 
kaže z naraščajočo pasivnostjo 
članstva, v povečanem številu 
izstopov, ki mu vedno ne more
mo reči diferenciacija ter v mini
malni pripravljenosti nečlanov 
za vstop v zvezo komunistov. 
Kaže se v tem, da smo se vedno 
manj pripravljeni izpostavljati 
in konfrontirati ter daje v vedno

Sporočilo delegata desetega kongresa ZKS

Učinkovito delo ZK pogoj 
za uresničevanje nalog
večjem številu osnovnih organi
zacij aktivnost odvisna od priza
devanj posameznikov.

Nevarnost je torej, da takšni, 
kakršni smo sedaj, zastavljenih 
nalog ne bomo mogli uresničiti, 
temveč se bomo izgubljali v 
dnevnem reševanju nastalih 
problemov, ne da bi pri tem 
zastopali partijsko dogovorje
na, k dolgoročnim ciljem usmer
jena stališča.

Prepočasno in ne dovolj učin
kovito reševanje gospodarskih 
zagat je eden izmed vzrokov 
stanja v zvezi komunistov, s ka
terim ne moremo biti 
zadovoljni.
K temu moramo prišteti še neza
dovoljstvo članstva zaradi:
- premajhne informiranosti oz. 
opustitve velikega dela notra
njega partijskega informiranja
- organiziranosti, ki je otežila 
akcijsko prodornost in enotnost 
zveze komunistov na nivoju de
lovne organizacije, saj smo se 
prevečkrat tudi komunisti toz- 
dovsko obnašali,
- premajhne idejnopolitične 
usposobljenosti,
- naraščajočih socialnih razlik 
tudi med člani zveze komuni
stov, ki vplivajo na mišljenje in 
nezadovoljstvo, s tem pa na 
zmanjšano enotnost in intenziv
nost akcije ter
- dejstvo, da del članov daje 
prednost osebnim interesom 
pred interesi organizacije, ki ji 
pripadamo, ker smo del revolu
cionarnosti, tako značilne za ko
munista, izgubili:
Kako iz tega? Nedvoumno je 
osnovno omogočiti osnovni or
ganizaciji vpliv na politiko zveze 
komunistov, vpliv na sprejeta 
stališča, ki bodo tako stališča 
vsakega člana. Izvajanje teh mo
ra biti osnova diferenciacije in 
ugotavljanja odgovornosti na 
vseh ravneh - tudi na najvišjih. 
Takšen način dela bo po mojem 
mnenju tudi onemogočil mno
žico ponavljajočih zaključkov, 
sprejetih na različnih ravneh, iz 
katerih se v osnovnih organiza
cijah več ne vidimo, ker jih eno
stavno več ne moremo slediti-

Vključitev v predhodne raz
prave (to demokratično v demo
kratičnem centralizmu) in brez
kompromisno izvajanje spreje
tega mora biti obveza organov 
in osnovnih organizacij. Sank
cioniranje neizvršenega mora bi
ti dosledno - saj je povečanje

discipline tudi ena naših velikih 
nalog.

Takšno delo bo zahtevalo bolj 
informiranega člana. V prete
klih letih smo opustili velik del 
notranjega partijskega informi
ranja. Namesto da bi oboroženi 
s kvalitetno informacijo pravo
časno ukrepali, nemočno poslu
šamo vse tiste, ki le-te dobijo 
prek tujih medijev oz. raznih 
neformalnih virov obveščanja. 
List »Komunist« nam teh infor
macij ne daje. Zato ga ne bere 
večina članov. V bodoče mora 
postati osnovni informator in 
usmerjevale aktivnosti Zveze 
komunistov. Nam članom mora 
odgovoriti na vprašanja in dile
me, ki jih pred nas postavljajo 
različni viri informiranja ter di
leme gospodarskega in politič
nega trenutka. V razmerah, ko 
zaradi tedenskega koncepta lista 
to ne bo mogoče, je nujno po
novno uvesti notranji partijski 
sistem informiranja. V informa
ciji je moč- Tega se, ko zastavlja
mo informacijski sistem v zvezi 
komunistov, moramo zavedati. 
Predlagam, da v tem smislu do
polnimo resolucijo ZKS-

Idejnopolitična usposoblje
nost za delo je še nezadovoljiva. 
Sprememba programov in uva
janje novosti, ki jih pripravlja 
politična šola Centralnega ko
miteja ter naše spoznanje, da je 
idejnopolitična usposobljenost 
nujno potrebna, sta osnovi za 
nadaljnje delo.
Zato moramo v zvezi komuni
stov zaostriti odgovornost čla
nov do neprestanega izo
braževanja, pri tem pa tudi tem 
članom zagotoviti normalne 
materialne pogoje v času 
izobraževanja.

Organiziranost v predlogu 
statuta dobro opredeljujemo- S 
tem, ko smo opredelili možnost 
obvezujočih sklepov akcijske 
konference, smo napovedali od
ločilen boj tozdovskemu obna
šanju v lastnih vrstah, ki ga 
danes poznamo v obliki neizpol
njevanja zastavljenih in dogo
vorjenih nalog v širših asociaci
jah, kot so npr. delovne organi
zacije. V Celju pozdravljamo 
takšno usmeritev.

Z volitvami v organe ZKS in 
plenarno sejo je bil deseti kon
gres zaključen.
Z vidika temeljnih opredelitev je 
bil to kongres enotnosti, dokaz 
stalnosti ideje socialističnega sa

moupravljanja ter njenega po
novnega ovrednotenja, saj so o 
tem pričale številne razprave v 
kongresnih komisijah. Najpo
membnejše napotilo desetega 
kongresa je:
Čimprej moramo poiskati naj
boljše rešitve, s katerimi bomo 
prebrodili gospodarsko in dru
žbeno krizo-

Kdo je novi 
predsednik celjske 
občinske skupščine

To je Tone ZIMŠEK, rojen 
14- julija 1940. leta. Je diplomira
ni gozdarski inženir, razen tega 
pa tudi magister poslovnih zna
nosti s področja inovatorstva. 
Sicer pa je v zadnjih letih kot 
predsednik poslovnih koordina
cij vodil celjski Razvojni center- 
V zadnjih dvajsetih letih je opra
vljal nekatere pomembne dru
žbene funkcije. Tako je bil pred
sednik univerzitetnega odbora 
Zveze študentov visokošolskih 
organizacij Jugoslavije v Lju
bljani, vodja finalne proizvodnje 
in nabavnega sektorja v LIK 
Savinja, namestnik sekretarja 
občinskega komiteja Zveze ko
munistov Celje. Izredno odgo
vorne naloge pa je opravljal tudi 
v krajevnih in občinskih družbe
nopolitičnih organizacijah, bilje 
predsednik skupščine Razisko
valne skupnosti Slovenije, pred
sednik sveta za tehnično kulturo 
in član sveta za znanost pri RK 
SZDL Slovenije, predsednik 
skupščine Splošnega združenja 
za inženiring Slovenije in član 
skupščine Gospodarske zborni
ce Slovenije in podobno.

Povzeto iz INDOK Celje

Priznanje kolektivu 
Kemije Mozirje

Savinjsko šaleška gospodar
ska zbornica vsako leto podelju
je na področju svojega gospo
darstva zlato in srebrno plaketo. 
Letos je srebrno plaketo dobila 
tudi naša temeljna organizacija 
kemija Mozirje. Osnovni razlog 
za podelitev tega priznanja je 
prispevek k napredku gospodar
stva v občini.

Kolektiv tozda Kemije je od 
leta 1980 dalje veliko naredil pri 
izboljšanju pogojev dela, vse
skozi dobro posluje in s tem 
prispeva k napredku gospodar
stva v občini Mozirje.
Za dobljeno priznanje jim iskre
no čestitamo!

Uredništvo
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Neutemeljene kritike 
na račun
Gradisa in Cinkarne

Na oba članka, objavljena v 
DE 14. 3. z naslovom »Sporočila 
kongresu« ter v Delu 27. 3. z 
naslovom »V okviru boja proti 
uravnilovki«, sta v DE 4. aprila 
na str- 11 objavljena odgovora 
organov prizadetih kolektivov 
Cinkarne in Gradisa - TOZD 
gradbena enota Celje.

Oba članka sta namreč polna 
neresnic in sta prav gotovo v 
negativnem smislu odjeknila v 
prenekaterem kolektivu (podo
bno kot številni člani npr. o 
mariborskem Intesu). Tudi v 
občinskem svetu ZSS smo takoj 
terjali od obeh prizadetih kolek
tivov pojasnilo, s ciljem, da ga 
objavimo v naših Informacijah. 
To sedaj ni več potrebno, ker ga 
lahko vsak sindikalni aktivist 
prebere v svojem izvodu DE. 
Pouk, ki se sam po sebi ponuja, 
je:
Anonimneži naj stopijo hrabro 
na plan in izkoristijo znane poti 
preko svoje sindikalne organiza
cije ali samouprave (vključno 
delavske kontrole). Razčistijo 
naj predvsem po tej poti neja
snosti, pojave, probleme. To jim 
svetujemo tudi zaradi tega, ker 
moramo zaščititi pred neosno- 
vanimi dezinformacijami, kriti- 
zerstvom ipd. vse delavce, še 
zlasti tiste, ki na organiziran 
način izgrajujejo ali vsaj poma
gajo izgrajevati sistem delitve po 
delu in rezultatih dela v svojem 
kolektivu.

Od uredništva našega glasila 
Delavska enotnost pričakuje
mo, da se kolikor največ mogoče 
izogiba objavljanju nepreverje
nih člankov, še zlasti kadar jih 
pošiljajo anonimne osebe ali 
skupine. V takih primerih je 
namreč takojšnja objava vse 
prej kot koristna, zlasti pa spod
buja vznemirjenost delavcev v 
ožjem, prizadetem kolektivu in

(Povzeto iz informacij 
OSZS Celje)

Obisk sosednjih 
sindikatov

24. aprila so nas obiskali 
predstavnik koroških in avstrij
skih sindikatov kemije in si ogle
dali del proizvodnje tozda Gra
fike in Metalurgije ter se pogo
varjali s predstavniki sindikata 
in vodstva naše delovne organi
zacije- Predvsem jih je zanimal 
socialni položaj naših delavcev, 
prekvalifikacije ob začasnih za
ustavitvah proizvodnje, vzroki 
nastanka invalidnosti in reševa
nje le-teh.

Sporočilo delegata kongresa ZSS

Preiti moramo od besed 
k dejanjem

Kongres slovenskih sindikatov je za nami. Že same priprave na XI. 
kongres so temeljile in izvenele v oceni, da je že skrajni čas, da sindikat 
kot organizacija delavskega razreda naredi prelomnico od želja in 
hotenj - do konkretnih akcij, ki bodo temeljile na delu in znanju. 
Drugače povedano - preiti moramo od besed k dejanjem.

Enajsti kongres ZSS je pote
kal 21. in 22. marca 1986 v 
Ljubljani v Cankarjevem domu. 
Uvodna beseda, ki jo je imel 
predsednik Marjan Orožen, je 
dala slutiti, da to ne bo kongres 
besedičenj in formalizma, tem
več kongres, kjer se odkrito go
vori, pokaže na dosedanje napa
ke in pomanjkljivosti, hkrati pa 
predlagajo in sprejmejo kon
kretni napotki za množično ak
cijo, ki jo zahteva in pričakuje 
preko 800.000 delavcev, članov 
sindikata.

Vsak kongres je obračun dela, 
uspehov in neuspehov. Pri tem, 
ko kažemo na druge, na neučin
kovitost gospodarjenja, preveli
ko administriranje, na neučin
kovitost državnega aparata, če
dalje večjo inflacijo in strahovit 
padec življenjskega standarda, 
ne smemo pozabiti pogledati tu
di v lastne vrste, kaj smo naredi
li, da ne bi do vsega tega prišlo in 
kako se sedaj izkopati iz težav. 
Položaj je resen, zato so naloge 
sindikata toliko večje in zahtev
nejše. Vsi vemo, daje samoupra
vljanje izgubilo na svojem po
menu, da slabo deluje delegatski 
sistem, da delavci čedalje manj 
odločajo o delitvi dohodka, ki 
ga vedno manj ustvarjamo z 
delom, kot je rekel eden od 
delegatov na kongresu, ker po
vprečno delamo le od 3,5 do 5,2 
ure na dan, namesto osem ur. 
Veliko so govorili tudi o razraš
čanju tehnokracije in birokraci
je, zato so naloge sindikata in 
vseh subjektivnih sil še toliko 
večje. Potrebno je povnovno 
utrditi vlogo samoupravljanja in 
izvajanje ZZD in drugih samou
pravnih določil, ki so pogoj za 
boljše, naprednejše, gospodar
nejše delo in življenje-

Glavno delo kongresa se je 
odvijalo v treh komisijah. Sam 
sem sodeloval v komisiji, ki je 
obravnavala nalogo sindikata 
pti uveljavljanju ustvarjalnosti 
delavcev, razvoju proizvajalnih 
sil in njihovega učinkovitega iz
koriščanja za bolj učinkovito 
življenje in delo.
Stališča iz številnih razprav lah
ko strnem v nekaj konkretnih 
misli:
1. Naše delo mora izhajati od 
človeka in mora biti usmerjeno k

človeku, zato moramo doseči, 
da bo vsa naša aktivnost usmer
jena k potrebam po ohranjanju 
in krepitvi človeka-delavca-
2. Uresničevanje stabilizacijske
ga programa in nadalnjega raz
voja naše družbe si ni mogoče 
predstavljati brez razvijanja in 
uporabe znanosti in tehnike, kot 
temeljne pozicijske sile in kako
vostnega dejavnika razvoja. Za
gotoviti je potrebno višjo iz
obrazbo vseh zaposlenih, dvig
niti delovno zavest in človekovo 
ustvarjalnost, ki jo je potrebno 
nenehno dvigovati in bogatiti.
3. Pri prestruktuiranju proizvo
dnje, gospodarstva in uveljavlja
nju novih tehnologij se moramo 
opirati na znanje in lastno 
ustvarjalnost. Prednost naj ima
jo programi z največjim deležem 
znanja, ki temeljijo na čim ve
čjem izkoriščanju lastnih suro
vin in energetskih virov, hkrati 
pa so ekološko sprejemljivi.
4. Poudarjene so bile potrebe po 
hitrejšem družbenem odzivu za 
razvoj informacijskega sistema v 
vsaki delovni organizaciji in ce
lotni družbi, da ujamemo korak 
s tehnološkim razvojem razvitih 
držav. Poudarjeno je bilo, da 
samo domača raziskovalna dog
nanja ne morejo biti osnova na
šega razvoja. Temelj mora biti 
organiziran, racionalen pretok 
znanja in dognanj iz vsega sveta 
in inventivna uporaba v združe
nem delu-
5. Komisija je največ pozornosti 
namenila množični ustvarjalno
sti in inventivni dejavnosti, ki ji 
je potrebno dati večjo veljavo, 
inventivno delo pa bolj družbe
no in materialno vrednotiti in 
bistveno povečati delež poseb
nih nadomestil avtorjem. Sindi
kalne organizacije pa morajo s 
svojim delovanjem med delavci 
doseči popolno uveljavitev od
govornosti poslovodnih delav
cev za razvoj inventivne 
dejavnosti-
6. Pri zagotavljanju možnosti 
zaposlovanja mladih dosedanja 
politika ni bila dovolj učinkovi
ta- Nesposobni naj prepustijo 
svoje mesto sposobnejšim, 
ustvarjalnim mladim kadrom.

Zadnji dan na plenarnem za
sedanju je kongres sprejel reso
lucijo z manjšimi dopolnili, kije

Maks PEČNIK

skupaj s stališči napotek in nalo
ga sindikata, oziroma nas delav
cev za nadaljnja štiri leta. Resu- 
lucija je konkretna in obvezujo
ča za vsakega člana Zveze sindi
katov, za vse osnovne organiza
cije in vodstva do republiškega 
sveta Zveze sindikatov Sloveni
je- Sprejet je tudi nekoliko spre
menjen statut ZSS, kjer so naj
več novih nalog in pooblastil 
dobile konference OOZS v DO 
in koordinacijski odbori v 
SOZD. Interna pravila v DO bo 
potrebno dopolniti s temi 
spremembami.

V sklepni besedi ob koncu kon
gresa, ki jo je imel novi predsed
nik Miha RAVNIK, je bilo po
novno poudarjeno geslo tega kon
gresa HOČEMO - ZNAMO - 
ZMOREMO. To geslo moramo 
uresničiti in z našimi skupnimi 
akcijami in delom spremeniti v: 
HOTELI SMO - ZNALI SMO 
- ZMOGLI SMO.

Kljub težavam 
dosegamo uspehe

Investicije gradimo 
od strehe nato 
demokratično delimo 
si grehe...

Zasedanje sindikata
18. aprila je bila seja občinske

ga odbora kemijske in nekovin
ske industrije v Cinkarni. Pred
stavniki Cinkarne, Aera in Etola 
so se seznanili z dolgoročnim 
načrtom razvoja Cinkarne in 
predlogom sprememb programa 
ekonomske in ekološke sanacije 
ter se dogovorili za javno raz
pravo o teh dveh dokumentih v 
teh delovnih organizacijah. Na 
seji so obravnavali tudi poslov
ne rezultate v vseh treh delovnih 
organizacijah, ki vse poslujejo 
zadovoljivo-
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Naši sodelavci 
v občinskih organih
Več naših delavcev je bilo izvoljenih na pomembne funkcije v občinskih 
organih ZK, ZS in delegacijah SIS in ZZD.

Kdo so in kje nas bodo zastopali?

ZBOR ZDRUŽENEGA DELA OBČINE CELJE
VIKTOR VER VEG A, podpredsednik skupščine zbora združenega 
dela
MARJAN DREV, član družbenopolitičnega zbora občinske 
skupščine

SIS DRUŽBENIH DEJAVNOSTI OBČINE 
CELJE
ZLATKO ŠENTJURC, predsednik skupščine občinske izobraže
valne skupnosti
MLADEN JAZBEC, član odbora za statutarna in kadrovska 
vprašanja pri skupščini telesnokulturne skupnosti 
JUDITA ZEVART, predsednica skupščine občinske skupnosti 
socialnega skrbstva
JERNEJ OZIS, član odbora za razvojne, splošne in skupne naloge 
ter svobodno menjavo dela pri občinski skupnosti socialnega 
skrbstva
DANIEL PERČIČ, predsednik skupščine občinske zdravstvene 
skupnosti
JERNEJ OZIS, predsednik odbora za planiranje in usklajevanje 
zaposlovanja, poklicnega usmerjanja in štipendiranja pri skupnosti 
za zaposlovanje
MAKS PEČNIK, član odbora za samoupravne, kadrovske in 
organizacijske zadeve pri občinski raziskovalni skupnosti 
MAKS PEČNIK, predsednik odbora za pospeševanje raziskovalne 
in inovacijske dejavnosti pri občinski raziskovalni skupnosti 
MARKO TUKARIČ, (izvajalec) član odbora za družbeno planira
nje in svobodno menjavo dela pri raziskovalni skupnosti 
DANI PODPEČAN, član projektnega sveta za raziskovalne naloge 
občinskega in regijskega značaja pri občinski raziskovalni skupnosti 
MAKS PEČNIK, delegat za skupščino republiške raziskovalne 
skupnosti Slovenije

ORGANI OBČINSKE ORGANIZACIJE ZVE
ZE KOMUNISTOV
JOŽICA FARČNIK, predsednica občinskega komiteja ZKS 
MARJAN DREV, član občinskega komiteja ZKS 
JOŽICA KOŠAK, član nadzorne komisije pri občinskem komiteju 
ZKS
MARJAN DREV, član komisije za idejno in teoretično delo v ZK 
pri občinskem komiteju ZKS
NEVENKA LAŠČAK, članica centralnega komiteja ZK Slovenije

ORGANI OBČINSKEGA SVETA ZVEZE 
SINDIKATOV
BORIS BLAŽIČ, član občinskega sveta ZSS 
DRAGAN MUROVIČ, član občinskega sveta ZSS 
DRAGAN MUROVIČ, član predsedstva občinskega sveta ZSS 
BORIS BLAŽIČ, član sveta za vprašanja delitve po delu in 
rezultatih dela pri občinskem svetu ZSS
LENART HROVATIČ, član sveta za vprašanja izobraževanja, 
znanosti in kulture pri občinskem svetu ZSS 
DRAGAN MUROVIČ, član sveta za vprašanja uresničevanja vloge 
sindikatov v političnem sistemu socialističnega samoupravljanja pri 
OS ZSS
MIRA GORENŠEK, članica odbora za obveščanje in politično 
propagando pri OS ZSS
MAKS PEČNIK, predsednik odbora za inventivno dejavnost pri 
OO ZSS
MARJAN LEBAN, član komisije za šport in rekreacijo pri OS ZSS

Obdelovalnica

Kako je z mnenjem 
sindikata
v disciplinskem postopku

Sindikalna organizacija mora 
biti obveščena o vsakem disciplin
skem postopku in v vsakem po
stopku je treba slišati njeno more
bitno mnenje. Po zakonu o zdru
ženem delu ima sindikat v disci
plinskem postopku naslednja 
pooblastila:
- lahko vloži zahtevo za začetek 
disciplinskega postopka,
- poda mnenje o delavcu,
- zastopa delavca pred disciplin
sko komisijo, če delavec to zahte
va ali če v to privoli.

Sindikat je lahko v disciplin
skem postopku aktivni udeleže
nec, vendar njegov pasivni od
nos ne pomeni ovire za izvedbo 
postopka. Njegovo mnenje za 
disciplinsko komisijo ni obve
zno, prav tako ne za delavski 
svet, če odloča o ugovoru, saj 
zakon izrecno govori o morebi
tnem mnenju sindikata. 
Razumljivo je, da sindikat de
lavca ne more zastopati, če je 
hkrati tudi organ, ki je začel 
postopek, prav tako ne, če je v 
konkretnem disciplinskem po
stopku podal negativno mnenje 
o delavcu.
Sindikalna organizacija ima 
pravico pregledati zbrano disci
plinsko gradivo v vsaki fazi dis
ciplinskega postopka, še zlasti v 
primeru, če predstavnik sindika
ta zastopa delavca pred disci
plinsko komisijo- 
Pri nas je pri delu skupne disci
plinske komisije pridobitev mne
nja sindikata nenehen problem. 
Zastavlja se vprašanje, kako za
gotoviti objektivno mnenje, če 
ne poznamo in ne vemo, zakaj je 
bil zoper delavca zahtevan disci

plinski postopek. Sindikat mora 
biti seznanjem z disciplinskim 
gradivom samo v primeru, če 
nastopa v vlogi zagovornika de
lavca. Če pa podaja samo mne
nje, naj bi le-to obsegalo zlasti 
kakšen je obdolženi kršitelj kot 
sodelavec, človek, njgovo prejš
nje vedenje, socialni položaj in 
podobno- Razumljivo pa je, da 
ima tudi v tem primeru sindikal
na organizacija pravico pregle
dati disciplinsko gradivo v vsaki 
fazi postopka. Gradivcj-je vedno 
na razpolago v pravni samou
pravni službi, nikakor pa se ne 
more pošiljati z vabili članom IO 
OO ZS po tozdih oz. DSSS- 
Vabila pošiljamo vsem udele
žencem v postopku, torej tudi 
članom sindikata, osem dni pred 
disciplinsko obravnavo- Takšen 
je z zakonom določen rok in se 
ne bo spreminjal- 
Izvršni odbor OO ZS je dolžan 
oblikovati čimbolj objektivno 
mnenje, ki naj ne temelji samo 
na domnevah, ampak na kon
kretnih podatkih, kajti le tako 
mnenje je lahko samoupravne
mu organu v oporo pri odloča
nju in samo na tak način se 
lahko izognemo nevarnemu 
subjektivizmu.

Darja Horvat

IZLET UPOKOJENCEV

Izvršni odbor konference 
Zveze sindikatov pripravlja izlet 
upokojencev Cinkarne 4. in 5. 
junija 1986 na Gorenjsko. Vsi 
upokojenci bodo dobili vabila, 
na podlagi katerih se bodo lah
ko prijavljali do 23- maja.
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Naše komisije in odbori

Kaj bi še lahko storili
Precej zagnanosti veje iz ocen, ki jih predstavniki odborov pri 

delavskem svetu delovne organizacije izrekajo o delu, ki jih čaka v tem 
mandatnem obdobju in ki se je praktično že začelo. Prvič pravzaprav 
dajemo tudi njihove ocene in mnenja, a to z namenom, da bi spoznali in 
vedeli, kaj počno komisije in odbori, in kdo se v tem mandatu več 
ukvarja s posameznimi vprašanji.
Nadaljujemo s pogovori predsednikov odborov in komisij, ki smo jih 
začeli v prejšnji številki Cinkarnarja in jih bom nadaljevali v naslednjih 
številkah!

ODBOR ZA REŠEVANJE 
STANOVANJSKIH ZADEV

Ivan 
Belej, 
tozd 
Grafika

DO IMA 30 STANOVANJ 
LETNO
V družbeni standard prihaja letno 
180 prošenj za stanovanja in 160 
prošenj za kredite za gradnje, 
adaptacije ali rekonstrukcije. Od 
teh je rešenih petina prošenj za 
stanovanja in več kot polovica 
kreditov v simboličnem znesku 
na leto. Kje vidite rešitve?
»Za to področje je potrebno 
nameniti več sredstev. Bolj stro
go bi morali postaviti kriterije za 
sprejemanje prošenj. Prošnjo za 
stanovanje ali kredit bi morali 
oddajati le tisti, ki so zaposleni v 
DO najmanj dve leti, ne pa takoj 
ob prihodu. Pri sprejemu delav
ca v DO bi morali bolj upoštevati 
ali ima že rešen stanovanjski 
problem. Znova pa poudarjam, 
da sredstev v ta namen ne bi 
smeli krčiti, ampak jih prenašati 
v SSP tudi iz drugih virov.«
S kakšnimi problemi se člani od
bora srečujete na terenu, ko gre
ste k prosilcu stanovanja ali 
kredita?
»Na terenu šele vidimo, koliko si 
kdo zasluži rešitev prošnje. Vča
sih gre za primere, ko ne more
mo verjeti, kako od daleč in 
težko pride delavec na delo, dru
gič pa vloži prošnjo tudi tak, ki 
ima že vsega dovolj. Imamo pri
mere izsiljevanja, ko prosilec na
menoma stanuje v kakšni luknji, 
da bi dobil večje ugodnosti. Pri 
adaptacijah in rekonstrukcijah 
pogosto naletimo na neizpolnje
vanje pogojev (soglasja občin
skih organov) in tako prosilcu 
ne moremo ugoditi. Veliko pa je 
takih, ki namensko nič ne varču
jejo in samo čakajo na rešitev 
družbe-
Člani odbora pa imamo še teža

ve s prevozi za oglede, saj težko 
dobimo službeno vozilo. Me
nim, da bi morali tudi večkrat na 
leto na teren, da bi se prepričali, 
če se sredstva res namenjajo za 
to, za kar so bila izdana.« 
Koliko so problemi prosilcev ve
zani s socialnim stanjem?

ODBOR ZA ORGANIZACI
JO IN VREDNOTENJE 
DELA

Ivančič 
Andrej,
DSSS
ORGAN ZARADI
PROBLEMOV
Pred referendumom 13. 2. 1986 
se je sedanji odbor imenoval ko
misija za organiziranost in vred
notenje. Zakaj je bila 
ustanovljena?
»Komisija za organiziranost in 
vrednotenje je bila ustanovljena 
ob končani reorganizaciji Cin
karne v letu 1983- Ko smo našo 
organizacijsko- strukturo refe
rendumsko potrdili, se je poka
zala potreba po nekakšni komi
siji, ki naj bi predvsem pazila na 
to, da bi se delitvena razmerja 
ustvarjenega dohodka ne poru
šila. Predlog za imenovanje ko
misije je podal KPO, potrdil pa 
DS DO kot izvršilni organ. Vsak 
tozd ima svojega predstavnika 
in štiri člane iz DSSS«.
Kakšno je delo odbora?
»Delo poteka tako, da vse pred
loge s področja organizacije in 
delitve OD, ki jih pripravijo 
strokovne službe (kadrovska 
služba in služba za organizacijo 
poslovanja) pregleda in potrdi 
ali zavrne. Ti predlogi strokov
nih služb so običajno usklajeni 
tudi z družbenopolitičnimi orga- 
nizapijami DO. Tako izglasovan 
predlog odbora gre potem v 
nadaljnje potrjevanje delavskim 
svetom tozd in DSSS. Kot vidi
mo, je pot kar precej zamotana 
od začetnega predloga za dolo
čene spremembe do končnega

»Vse več prošenj in pritožb pri
haja glede neplačevanja stanarin 
naših delavcev. Preverjeni so- 
cialno-zdravstveni problemi se 
rešujejo tudi z odpisom 
dajatev.«
Kako ocenjujete delo strokovne 
službe v zvezi s tem področjem 
dela?
»Dobitnik stanovanja bi moral 
najmanj pol leta prej vedeti, da 
bo stanovanje dobil, da bi se 
lahko finančno pripravljal in 
predlagal morebitne izboljšave v 
dobljenem stanovanju (drugač
ne tapete, keramične ploščice 
ipd ). Tu je služba še precej ne
učinkovita- Menim, da bi morali 
zaposliti delavca, ki bi bil spo
soben urejati razna dovoljenja, 
ustanovili bi lahko gradbeni od
bor, odkupili nekaj parcel, ter 
organizirali skupno gradnjo,

potrjevanja v delavskih svetih.« 
Kateri je osnovni cilj pri vodenju 
enotne politike sistema delitve 
OD?
»Področje dela odbora je zelo 
občutljivo, saj je to v končni fazi 
višina OD posameznika. Več
krat je prihajalo do pritiskov 
posameznih tozd za uveljavlja
nje svojih interesov. Že sama 
sestava odbora je omogočala 
konfrontacijo med posamezni
mi tozdi, kjer so se različni inte
resi več ali manj uskladili. 
Potrebno je povedati, da je bila 
precej neposrečena zadeva upo
raba tako imenovanega člena 
22. samoupravnega sporazuma 
o enotnih načelih delitve OD, ki 
je omogočal preskok za eno in
deksno razmerje navzgor ali na
vzdol po že opisanem postopku 
sprejemanja, torej brez referen
duma. 22. člen je bil neposrečen 
v tem smislu, da je bil mogoče v

ODBOR ZA SPLOŠNE IN 
KADROVSKE ZADEVE

Irena 
Zalokar,
DSSS

PO ZAKONIH IN 
PREDPISIH
Kakšna je politika zaposlovanja 
in štipendiranja?
»Pri zaposlovanju in štipendira
nju se moramo ravnati po zako
nu in predpisih. Vsekakor pa 
dajemo najprej možnosti otro
kom naših delavcev. Politika za
poslovanja gre v smeri zaposlit
ve visoko kvalificirane delovne

kar bi pocenilo individualne in 
družbene stroške.«
Kaj menite o kadrovskih priori
tetnih listah?
»To je zelo občutljivo področje. 
Prav je, da strokovnjaku, ki ga 
delovna organizacija potrebuje, 
nudimo stanovanje, vendar le, 
če to opraviči z dobrim delom. 
Tudi kadrovski krediti so dosti 
višji, kar pa ni prav, saj tisti z 
višjimi osebnimi dohodki lahko 
lažje več namensko vlagajo. Mo
ti me tudi to, da kadrovska 
prioriteta večkrat poruši redno 
prioritetno listo «
Ali bi moral član tega odbora že 
imeti rešen stanovanjski 
problem?
»Da, tako lažje ocenjuje proble
me. Član odbora mora biti tudi 
široko razgledan, predvsem s 
potekom gradnje.

začetku delovanja komisije pre
večkrat uporabljen, ni pa dose
gel svojega namena, da bi bila 
delitvena razmerja v naši DO kaj 
bolj čvrsta.«
Kakšna je politika visokih in niz
kih OD pogojena s socialno 
problematiko?
»Nerešen je tudi večni problem 
delitve oziroma razpona med 
najnižjimi in najvišjimi osebnimi 
dohodki. Najnižje smo subven
cionirali z nekakšnimi »socialni
mi dodatki«, najvišje pa z dolo
čenimi posegi v razmerje 1 : 5,5- 
Vedno pa je pri delitvenih raz
merjih nastopila močna omeji
tev, da lahko delimo samo tisto, 
kar smo ustvarili. Vse preveč
krat se pogovarjamo, kako bo
mo kaj delili in se spremo do 
zadnje pare, čigava bo- Mislim, 
da bi morali več energije in na
pora usmeriti v ustvarjanje do
hodka in šele potem v delitev.«

sile, ki smo jo v preteklosti pre
več zanemarjali, pa tudi delovna 
organizacija sama po sebi ni bila 
dovolj zanimiva. Zanimivejša pa 
bo le takrat, ko bomo lahko 
ponudili višje osebne dohodke. 
Pri štipendiranju dajemo pred
nost fantom, zaradi težkega dela 
v izmenah«.
Kaj še obravnava odbor?»Odbor 
tudi usmerja strokovno izobra
ževanje delavcev, pripravlja 
predloge višine regresov za letni 
dopust in družbeno prehrano, 
usmerja in nadzira uporabo 
sredstev za rekreacijo, spremlja 
izvajanje plana skupne porabe, 
obravnava vzroke izostankov z 
dela, nesreč pri delu in poklicnih 
bolezni, usmerja počitniško 
prakso in nadzira uporabo sred
stev, določenih za
izobraževanje«.
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Inventivna dejavnost

Sprejeti inovacijski predlogi v 
letu 1986

Komisije za inventivno dejav
nost v temeljnih organizacijah in 
delovni skupnosti skupnih služb 
so letos obravnavale že 36 inova
cijskih predlogov. Med predlogi 
so tudi takšni, za katere se obra
čunava inovacijski dohodek za 
drugo in naslednja leta. Takih 
inovacijskih predlogov bo letos 
13. Popolnoma na novo pa so 
komisije v letošnjem letu sprejele 
20 inovacijskih predlogov:

DELOVNA SKUPNOST 
SKUPNIH SLUŽB 
Digitalni merilnik amper sekund
Tehnična izboljšava
Avtor Dejan KETIŠ, dipl. ing.

Avtor je izdelal instrument za 
merjenje količine uporabe elek- 
trenine (As) pri elektrokemič
nem jedkanju. Merilnik se upo
rablja za laboratorijske meritve 
v grafični industriji oz- v razvoj
nem laboratoriju na grafičnem 
področju- Lahko pa se upora
blja tudi za merjenje katerekoli 
časovne uporabe enosmernega 
toka- Zaradi doma izdelanega 
instrumenta je prihranek 
673-000 din. Priznano je nado
mestilo avtorju v višini 63-236 
din.

Razvojni laboratorij

Blokada izliva odpadnih vod s 
področja Cinkarne
Tehnična izboljšava
Avtor: Emil BOŠTJANČIČ,
Breda KOSI, dipl- ing.

Z izgradnjo blokadnega siste
ma bo primerno rešeno prepre
čevanje širšega onesnaževanja 
porečja od Cinkarne navzdol, če 
bi prišlo do morebitnega izliva 
tekočih ali trdnih nevarnih 
snovi-
Strokovna komisija je predlog 
pozitivno ocenila. Inovacijska 
komisija je predlog sprejela in 
zadolžila strokovno službo in 
strokovne delavce, da pripravijo 
potrebno dokumentacijo za rea
lizacijo predloga. Realizacija te

ga predloga je predvidena v sre
dnjeročnem planu Cinkarne.

METALURGIJA 
Naprava za doziranje rondel
Koristen predlog 
Avtor: Borislav STOJNIČ 
Avtorje po lastni zamisli izdelal 
napravo za doziranje rondel na 
strojih za izdelavo čašic. Pred 
izdelavo dozirne naprave je mo
ral posluževalec strojev ročno 
napolnjevati dozirne krožnike. 
Z novo napravo je odpravljeno 
težko fizično delo, zmanjšala pa 
se je možnost zastojev zaradi 
pogostih okvar in poškodb ma
tric in žigov. Predlog je ocenjen 
na osnovi točkovanja po členu 
35 pravilnika o inventivni dejav
nosti. Avtorju je priznano po
sebno nadomestilo v višini 
103.925 din.
Racionalizacija proizvodnega po
stopka v obratu žlebarna
Koristen predlog 
Avtor: Franc JOŠOVC 
Strokovna komisija je pod zgor
nji naslov združila pet manjših 
predlogov, ki so medsebojno po
vezani. Ti predlogi so:
- pakirna miza
- paleta za odvoz žlebov
- paleta za odvoz cevi
- odvijalna naprava za odvija

nje TVT železa
- keson za odvoz kljuk in od
padnega materiala
Avtor je z manjšimi predlogi, ki 
so plod nenehnega razmišljanja, 
sprotnih racionalizacij in izbolj
šav v proizvodnem procesu pri
šel do določenih rezultatov in 
prednosti, ki se kažejo v:
- boljšem izkoriščanju delovne
ga časa
- izboljšanju delovnih pogojev

Ker je z merljivostjo prihrankov 
težko izračunati inovacijski do
hodek, je bil izračun nadomesti
la narejen na osnovi točkovanja 
po členu 35 pravilnika o inven
tivni dejavnosti. Posebno nado
mestilo avtorju znaša 105.780din. 
din.
Miza za razrez trakov pri kro
žnih Škarjah
Koristen predlog 
Avtor: Franc JOŠOVC 
V Metalurgiji se je pokazala 
potreba za razrez trakov (3x1 m) 
na krožnih Škarjah. Za razrez te 
dimenzije trakov ni več zadovo
ljevala obstoječa podajalna mi
za, zato je avtor po lastni zamisli 
izdelal dvodelno podajalno mi

odpravi težkega fizičnega dela 
boljšem in hitrejšem pakiranju

zo, ki omogoča kvaliteten in 
točen razrez. Odpravljeno je tež
ko fizično delo in izboljšani po
goji varstva pri delu. Predlog je 
ocenjen po členu 35 pravilnika o 
inventivni dejavnosti, posebno 
nadomestilo avtorju pa znaša 
72.912 din.

Razrez trakov na krožnih Škarjah

Priključni elementi odtočnih žle
bov in cevi
Koristen predlog 
Avtor: Franc JOŠOVC 
Strokovna komisija je v zgornji 
naslov združila naslednje 
predloge:
- podžlebni priključki
- deževno vodno zapiralo
- končnik za žlebove 
Priključni elementi so sestavni 
deli proizvodnje obrata žlebarna 
in finalizacije izdelkov iz cinko- 
ve pločevine- Zasluga avtorja je 
v tem, daje organizacijsko izpe
ljal proizvodni postopek serijske 
izdelave- Predlog je ocenjen po 
členu 35, pravilnika o inventivni 
dejavnosti, nadomestilo avtorju 
pa znaša 55-344 din.
Grelec za sušenje TD bobnov 
Koristen predlog 
Avtor: Ivan HROVATIČ 
Soavtor: Darko KOŠAK, ing. 
Pri obzidavi TD bobnov se upo
rablja kit Resitekt 180. Ta veziv
ni material kemično veže šele pri 
temperaturi nad 50°G Obstajal 
je problem ogrevanja bobna po 
obzidavi. Avtor je izdelal pri
merno napravo - parni grelec, s 
katerim je zadostil zahtevanim 
pogojem sušenja. Grelec je eno
stavne in cenene izvedbe, prihra
nek je še pri energiji. Predlog je 
ocenjen na osnovi točkovanja 
po členu 35 pravilnika o inven
tivni dejavnosti. Posebno nad
omestilo avtorju znaša 117.534 
din.

VZDRŽEVANJE 
Rekonstrukcija ležaja na ventila
torju 41.20 A + B
Tehnična izboljšava 
Avtor: Karel ZDOLŠEK 
Soavtorja: Ivan LONČAR,
Slavko KAJTNER
V proizvodnji titanovega dioksi
da je prihajalo do pogostih za

stojev zaradi popolnega uniče
nja vležajenja gredi zaradi obra
be ležajev. Na predlog inovator
jev so vgradili močnejše ležaje, z 
daljšo življenjsko dobo, ki so 
mazani z oljem in dvojno 
tesnjeni.
Podaljšana je življenjska doba in 
odpravljeni pogosti zastoji. Mo
žnost vgraditve je tudi na drugih 
ventilatorjih. Enoletni prihra
nek je 624.096 din. Avtorjem je 
priznano posebno nadomestilo 
za I. leto in po členu 58 za 
naslednja leta, skupaj 163.872 
din.

TITANOV DIOKSID 
Odprava zamašitve primarnega 
ciklona na JETT mlinu
Koristen predlog
Avtorja: Karel ZDOLŠEK.
Adem BABAJ
Soavtorji: Cveto ZDOLŠEK, 
Drago ROBIČ, Rajko PAU- 
LIČ, Jože ŠPOLJAR in Ivan 
URBANIJA
Na prvem mlinu za mletje tita
novega dioksida je montirana 
zračna zapora, na lijaku pa vi
brator, s pomočjo katerega lo
čujejo pigment s stene ciklona. 
Zaradi vibracij je prihajalo do 
loma vijakov na spodnji plošči 
mlina in vijakov elektromotorja. 
Za odpravo omenjenih motenj 
so montirali amortizer- S tem so 
rešili problem prenašanja vibra
cij na mlin in zračno zaporo. 
Odpravljena pa je tudi zamaši
tev lijaka in parnega transporta. 
Ker se prihranek objektivno ne 
da izračunati, je predlog ocenjen 
po členu 35 pravilnika o inven
tivni dejavnosti- Nadomestilo 
avtorjem in soavtorjem znaša 
258.025 din.

VEFLON
Izboljšanje orodja za vrtanje cen
tralnih delov krogelnih pip
Koristen predlog 
Avtor: Dušan ŠERUGA 
Avtor je predlagal novo napra
vo za vrtanje centralnih delov 
krogelnih pip. Z novo napravo 
je delo enostavnejše in lažje. Bi
stveno pa seje skrajšal čas vrta
nja centralnih delov. Predlog je 
ocenjen po členu 35 pravilnika o 
inventivni dejavnosti- Avtorju je 
priznano posebno nadomestilo 
v znesku 40.828 din. 
Poenostavitev priprave za obde
lavo batnih obročkov 
Koristen predlog 
Avtor: Bogdan UDOVČ 
Pri struženju batnih obročkov 
so za vsako dimenzijo posebej 
izdelali vpenjalne trne. Na pred
log avtorja pa ostane trn vedno 
isti, menjajo se samo kalibrne 
puše. Predlog je ocenjen po čle
nu 35, posebno nadomestilo av
torju pa znaša 43-467 din.
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Pakirna miza in paleta za odvoz cevi v obratu žlebarna

Izboljšanje priprave za struženje 
centralnih delov DN 25 ventila
Koristen predlog 
Avtor: Miro HRASTNIK 
Avtorje spremenil način vpenja
nja centralnih delov ventila ozi
roma ohišja. Namesto prejšnjih 
dveh vijakov za pritrjevanje se
daj uporabljajo samo enega- S 
tem se je skrajšal čas vpenjanja. 
Predlog je ocenjen po členu 35, 
posebno nadomestilo avtorju 
znaša 21-170 din.
Priprava za toplotno oblikovanje 
PTFE folije 
Koristen predlog 
Avtor: Peter KENDA 
Avtor je izdelal napravo za to
plotno oblikovanje PTFE folije 
s komprimiranim zrakom. Z 
izdelavo te naprave je rešen pro
blem prilaganja ravne folije na

profilno gumijasto podlogo 
membrane- Predlog je ocenjen 
po členu 35, posebno nadome- 
sitlo avtorju znaša 36-360 din. 
Izboljšanje priprave za obdelavo 
centralnih delov pip vrtanje in 
struženje zg. cent. dela)
Koristen predlog 
Avtor: Rado MASTNAK 
Avtor je pri obdelavi centralnih 
delov krogelnega ventila spre
menil način vpenjanja v stružni
co. S tem je izboljšal način in 
točnost obdelave ter skrajšal čas 
struženja. Predlog je ocenjen po 
členu 35, posebno nadomestilo 
avtorju znaša 21.170 din.
V bodoče bodo v Cinkarnarju 
objavljeni vsi na novo sprejeti 
inovacijski predlogi.

Maks PEČNIK

26. občni zbor Ljudske 
tehnike

Letošnji 26. redni občni zbor društva Ljudske tehnike je bil zelo 
delaven in uspešen. Dogovorili so se o začetku reševanja prostorske 
stiske krožkov, ki bodo končno dobili nove, boljše prostore za svojo 
dejavnost.

Dejavnost društva se odvija v 
desetih krožkih. Delo je v večini 
primerov teamsko in omogoča 
vsem članom, da ob delu izkaže
jo svojo ustvarjalnost in kreativ
nost- Področja dela v krožkih so 
raznolika: od projektiranja, re
ševanja ekoloških problemov, 
snovanja novih naprav, pomoči 
pri osvajanju novih tehnoloških 
postopkov pa tja do šolanja no
vih fotoamaterjev, radioamater
jev, pridobivanja osnovnih 
znanj o uporabi računalnikov 
ter nudenju strokovne pomoči v 
servisni delavnici avtokrožka.

V letu 1985 je ljudska tehnika 
poslovala z sedmimi milijoni 
dohodka. Realizacija krožkov je 
znašala 36 milijonov din. Na
sploh so lansko leto delali uspe
šno ter bili zelo aktivni saj so 
veliko naredili, nakupili dosti 
novih osnovnih sredstev ter iz

vedli ekskurzijo v Grčijo. Za leto 
1986 - 30 let odkar obstaja dru
štvo LT v Cinkarni - pa predvi
devajo mirnejši tempo saj bodo 
nakupi osnovnih sredstev in ek
skurzije odpadle- V finančnem 
načrtu društva za leto 1986 so 
načrtovali le najnujnejše izdatke 
ter minimalni sklad skupne po
rabe- Vsa ostala sredstva so na
menili za gradnjo novega večna
menskega doma.katerega del bo 
namenjen krožkom LT. V pre
dvidenem strošku izgradnje tega 
objekta (110 milijonov din) bo 
LT sodelovala z 20 do 25 odsto
tki. Člani društva pa so tudi 
sklenili, da bodo pomagali pri 
gradnji z različnimi delovnimi 
akcijami-

Emil Krivec, predsednik dru
štva, je v svojem poročilu spre
govoril tudi o premiku na pod
ročju inovacijske dejavnosti- Ta

se v društvu izkazuje s priprava
mi tehničnih predlogov za prija
ve, izrazil pa je željo po še večji 
aktivnosti v bodoče.

Na občnem zboru društva LT 
je bilo ugotovljeno, da premalo 
populariziramo dejavnost na ne- 
pridobitvenih delih, ki imajo prav 
tako velik pomen in so se že s

svojim delom uspešno dokazali. 
Spričo večjega števila delavcev 
gradbene stroke so udeleženci ob
čnega zbora podprli ustanovitev 
enajstega gradbenega krožka, 
katerega predsednik je Dare Ur
banci. Na svojem ustanovnem 
zboru so že sprejeli program dela, 
katerega so v celoti potrdili tudi 
na občnem zboru društva.

Dejavnosti društva ljudske tehnike Cinkarne:
realizacija dohodek

Strojni krožek 18.039.180 6.691.524
Metalurški krožek 5.445.000 1.634.630
Kemijski krožek 3.924.500 1.177.143
Elektro krožek 3.179.814 986.265
Grafični krožek 1.900.603 843.440
Avto krožek 1.364.686 322.734
Merilni krožek 1.200.000 789.887
Mikroračunalniški krožek 768.500 55.390
Foto kino krožek 299.093 43.674
Radio krožek - 128.685
Gradbeni krožek pričenja svojo dejavnost v letu 1986. - go -

Delovno predsedstvo občnega zbora društva LT

Vse o namenskem varčevanju
LB. Splošna banka Celje, nudi 
občanom na podlagi namenske
ga dinarskega varčevanja ah na 
podlagi vezave dinarskih sred
stev kredit za naslednje namene:
1. - nakup starih stanovanj in 
stanovanjskih hiš
- plačilo stroškov za vzdrževa
nje oziroma adaptacijo stanova
nja ali stanovanjske hiše
- nakup in izgradnjo manjših 
hidroelektrarn
- nakup materialov in naprav za 
varčevanje z energijo za stano
vanje ali stanovanjske hiše
2. - plačilo stroškov za telefonski 
priključek
- plačilo stroškov za priključek 
na električno ali plinsko omrež
je, toplotno ogrevanje, na vodo
vodno omrežje in kanalizacijo 
za stanovanja in stanovanjske 
hiše
3. - popravilo avtomobilov in 
kmetijskih strojev
4. - plačilo uvoznih dajatev
5. - plačilo vpisnine za izredno 
šolanje
6. - plačilo invalidskih pripo
močkov in drugih pripomočkov 
in storitev rehabilitacije
7. - nakup garaže od organizaci
je, kije pooblaščena za prodajo,

ali od fizične osebe

stveno rekreacijo v klimatskih in 
termalnih zdraviliščih
9. - plačilo stroškov za zdrav
stveno rekreacijo v klimatskih in 
termalnih zdraviliščih
9. - za nakup avtomobila, če 
služi kot invalidski pripomoček
10. - plačilo postavitve skupin
ske antene
11. - hišni računalnik
Občan dobi kredit če:
- namensko varčuje dinarska 
sredstva najkrajša doba varčeva
nja je 12 mesecev
- veže dinarska sredstva-na svo
ja vezana sredstva dobi občan 
220% kredita
V ta namen sklene občan z banko 
ustrezno pogodbo. Za kredit na 
podlagi namenskega varčevanja 
so obresti od 39 - 47 %, na 
podlagi vezave dinarskih sredstev 
pa od 16 - 25 % in so odvisne od 
namena kredita.
Za namene, navedene v 4., 5. in 8. 
točki je doba vračanja do 12 
mesecev, za nakup starih stano
vanj in stanovanjskih hiš do 10 
let, za vse ostale namene pa do 5 
let.



12

Povečuje se število požarov
Iz požarne statistike za leto 1985 je razvidno, da je bilo registriranih 

5 odstotkov več požarov (40) kot v letu 1984 (36). Glavni vzrok gre 
pripisati nepravočasnemu sporočanju požarno nevarnih del s strani 
vzdrževalne službe. Iz analize je razvidno, da so požari nastali zaradi 
naslednjih vzrokov: 12,5 odstotkov tehnološki postopek, 2,5 odstotka 
elektro instalacije, 72,5 malomarnost, pomanjkanje delovne discipline, 
delo brez požarne straže, varilska dela; 2,5 namenski požig, 5 
samovžig, 2,5 razlitje vnetljivih tekočin in 2,5 odstotka neugotovljeno.

Delo prve pomoči v naši slu
žbi, ki je organizirana kot stalna 
dežurna služba, seje proti priča
kovanju močno razmahnilo in 
kaže na upravičenost in potrebo 
po organizaciji te službe na ravni 
DO- Prva pomoč razen nudenja 
in opravil prve pomoči skrbi še 
za omarice prve pomoči po ob
ratih ter za urejenost in oskrblje
nost opreme in sredstev ekip 
prve pomoči CZ.

Operativa požarne varnosti, 
to je gasilska dežurna služba, 
opravlja svojo dejavnost nepre
kinjeno vse leto, v turnusu po 4 
izmene 12-24-12-48. Osnovna 
številčna zasedba dežurne ekipe 
so trije gasilci, kar je minimalno 
število glede na požarno ogrože
nost Cinkarne ter na delo s raz
položljivo gasilsko tehnično 
opremo (gašenje s kombinira
nim gasilskim avtomobilom). 
Ob delavnikih se dnevna izmena 
gasilske dežurne službe poveča z 
dodatnim dežurnim članom 
IGD Cinkarne, zaradi dopolnil
ne dejavnosti dežurne gasilske 
službe kot je: stalni kontrolni 
obhodi po DO, pregledi hidrant- 
nega omrežja in hidrantnih 
omaric, pregledi in servisiranje 
ročnih gasilskih ter ob pretaka
nju jedkih in vnetljivih tekočin, 
črpanje vode itd. En član izmene 
gasilske dežurne službe je hkrati 
tudi vedno šofer rešilnega avto
mobila. Izmeno gasilske dežur

ne službe sestavljajo: izmenovo- 
dja, ki skrbi za red in disciplino 
ter tudi vodi vse akcije in dva 
gasilca šoferja - »C« in »B« 
kategorije.

Strokovnost poklicne gasilske 
enote se je povečala, saj sta dva 
naša člana končala šolo za KV 
gasilca, eden pa šolo za gasilske
ga tehnika ter štiri KV gasilce. 
Ostali člani, ki imajo pogoje, pa 
se bodo po planu izšolali za KV 
gasilce. Strokovna usposoblje
nost članov poklicne gasilske 
enote Cinkarne poteka v obliki 
rednih gasilskih vaj ob upošte
vanju specifičnosti naše DO. En 
član gasilske dežurne službe seje 
udeležil seminarja o ravnanju z 
nevarnimi snovmi v Poljčah.

Gasilska dežurna služba je bi
la med letom v stalni povezavi z 
okoliškimi gasilskimi enotami. 
Tako so skupaj izvedli eno večjo 
gasilsko vajo v naši DO s pred
postavko - požar v centralnem 
skladišču končnih izdelkov. V 
omenjeni vaji je poleg naše gasil
ske enote sodelovalo še 7 zuna
njih gasilskih enot.
Skrb za urejenost in funkcional
nost gasilske opreme in orodja je 
bila vseskozi na prvem mestu in 
je potekala pi sistemu osebnih 
zadolžitev ter v okviru primo
predajnih (dnevnih), tedenskih 
ter izrednih pregledov.

V centralnem skladišču 
končnih izdelkov so lažni alarmi

Gašenje s peno

dokaj pogosti, predvsem zaradi 
kajenja v pisarnah ter uvoza 
lokomotive v skladišče.

Povečali smo skrb za dvig 
požarno-varnostne kulture in 
osveščenost zaposlenih, ker de
lavce poučujemo o delovanju in 
ravnanju z ročnimi gasilnimi 
aparati po posameznih obratih 
in hkrati opozarjamo na požar
no nevarne specifičnosti v delov
nem okolju. Za poučevanje na 
novo sprejetih delavcev na uva
jalnih seminarjih smo porabili 
16 praktičnih ur.

V TOZD Kemija Mozirje de
luje gasilska desetina prostovolj
nih gasilcev našega društva pod 
vodstvom KV gasilca- Ta deseti
na enkrat mesečno vadi z razpo
ložljivim orodjem in opremo 
pod strokovnim vodstvom naše 
poklicne gasilske enote- Pri nji
hovem strokovnem usposablja
nju je opazen viden napredek.

Izdelan je bil požarno var
nostni načrt z ukrepi v primeru 
izrednih razmer ter izračun poža
rne ogroženosti oziroma obre
menitve. Načrt je izdelan tako, 
da deli celotno DO na 18 požar
nih sektorjev in predstavlja so
lidno osnovo za nadaljnje delo- 
Seveda pa ga bo potrebno sproti 
ažurirati. Naš načrt so zadovolji
vo ocenili občinski in republiški 
organi požarne inšpekcije.

Požarno preventivna služba je 
opravila 48 preventivnih pregle
dov po obratih in oddelkih po
sameznih temeljnih organizacij. 
Pregledi so bili opravljeni v pri
sotnosti odgovornih za posame
zne oddelke oziroma obrate, 
kjer smo jih sproti opozarjali na 
požarno nevarne pomanjkljivo
sti, z zahtevkom za odpravo le- 
teh. Glavne pomanjkljivosti so:
- dostop do hidrantnih omaric, 

električnih razdelilnih omaric 
in ročnih gasilnih aparatov je 
na nekaterih mestih še vedno 
težaven ali pa celo nemogoč

- strelovodne naprave in oze
mljitve so na več mestih po
kvarjene ter premalokrat 
kontrolirane,

- surovine in embalaža so po 
nekaterih skladiščih in obratih

nepravilno skladiščene
- po obratih še vedno delajo z 

odprtim ognjem (varilska de
la) brez prisotnosti gasilske 
straže,

- neurejena so skladišča vnetlji
vih snovi ter lahko vnetljivih 
tekočin

- pri transportu ter nakladanju 
in razkladanju se premalo 
upoštevajo navodila o ravna
nju z nevarnimi snovmi,

- nekateri obrati še vedno ne
kontrolirano sežigajo odpad
ne gorljive snovi,

- posamezni obrati ne opravijo 
spraznitve ročnega gasilnega 
aparata.
V letu 1986 je nujno potrebno

urediti naslednje:
- izdelati in potrditi samou

pravne akte o požarnem 
varstvu,

- zamenjati podzemeljske hi- 
drantne nastavke z nadzemelj
skim, kjer je to mogoče,

- urediti dostop in črpališča za 
odvzem požarne vode pri hla
dilnih stolpih,

- ažurirati požarno varnostni 
načrt in požarno obremenitev 
po požarnih sektorjih za celot
no DO,

- urediti varno skladiščenje lah
ko vnetljivih tekočin,

- usposobiti alarmni sistem s 
sirenami s pokrivno močjo za 
celotno DO,

- urediti servis ročnih gasilnih 
aparatov ter strokovno uspo
sobiti odgovorno osebo,

- vso skrb posvetiti strokovne
mu usposabljanju članstva po
klicne gasilske enote za opera
tivne posege, kot tudi vseh 
zaposlenih k dvigu požarno 
varnostne kulture,

- nabaviti črpalke za prečrpava
nje vnetljivih tekočin ter jed
kih tekočin z vsemi pretočnimi 
armaturami,

- še tesneje sodelovati z okoli
škimi gasilskimi enotami, ka
tere so predvidene za pomoč 
Cinkarne Celje v primeru pot
rebe ter skupaj z njimi reševati 
operativne naloge.

Franc Glušič

Več pozornosti varstvu pred požari

Malomarna delavka z odvrže- ga učinka, 
nim cigaretnim ogorkom zaneti- Zato moramo terjati povečano 
la požar v tržiškem Peku. Zaradi odgovornost inšpekcijskih in 
podobnega gorijo gozdovi. Po- drugih organov družbene samo- 
gosto pa je vzrok požara v tovar- zaščite pri izvajanju zakonskih
nah skrajno neprevidno (bolje in drugih obveznosti na podro- 
nestrkovno) delo varilcev. In še čju zaščite pred požari ter hkrati 
bi lahko naštevali primere, ki zaostriti kazensko in družbeno 
potrjujejo, da smo s samozaščit- odgovornost krivcev za požare, 
no kulturo vse prej kot na ustre
zni ravni osveščenosti in da so
sicer široko zastavljene akcije Povzeto iz informacij OO ZSS 
usposabljanja ostale brez prave- Celje



13

Bogata kulturna dejavnost

Brošura - pesmi Cinkarnarjev
Prvič v zgodovini Cinkarne in nasploh v delovnih organizacijah v 

Sloveniji se je porodila zamisel o izdaji pesniške zbirke delavcev - 
pesnikov.Največje presenečenje je, ker je ta zamisel prvič nastala v neki 
delovni organizaciji in jo ta sama tudi izdaja. V začetku je bil odnos do 
ideje, ki jo lahko pripišemo kar Ireni Kroflič, kar malce zadržan. Ko pa 
je te dni obiskal Cinkarno Peter Božič iz Zveze kulturnih organizacij 
Slovenije v Ljubljani - sestal se je z literati, ki so se prijavili na razpis in 
prinesli svoje pesmi - je bilo videti, da je vse to na višji ravni, kot pa smo 
pričakovali.

Peter Božič, ki se že dolga leta 
ukvarja z literati v slovenskem 
prostoru, je strokovno pregledal 
pesmi vseh štirih avtorjev in 
podal oceno in kritiko nanje.

Njegova splošna ocena je bila: 
Citiram: »Tako se piše poezija 
po Sloveniji, med vašimi ni razli
ke. V Sloveniji se namreč veliko 
piše, zato je tudi več kvalitete. 
Cilj literarnega gibanja ZKOS 
je, da objavi kvalitetne neznane 
avtorje v reviji »Mentor«. Pove
dal je. da imajo mladi ustvarjalci 
premalo spodbude, ko pridejo iz 
šol na delovna mesta- Posebno 
kritičen je bil do slabega splo
šnega odnosa do kulture v življe
nju in delu delavcev v delovnih 
organizacijah- Da pa smo v naši 
delovni organizaciji bele vrane v 
slovenskem prostoru, ko izdaja
mo brošuro s pesmimi naših 
sodelavcev.

V nadaljevanju je opozoril na 
pravo pisanje poezije: »Pravi po
etični jezik se začne z izvirno 
metaforo- Sleherno umetniško 
dejanje je pri tem zgolj indivi
dualno dejanje. Lahko pa se to 
tudi združi. Uporaba besed v 
poeziji mora biti taka, da obsega 
celovito individualno človekovo 
osebnost - zajame čute, čustva, 
nacijo in zavest. Pesem ne sme 
nekaj trditi, ker se potem prelevi 
v informacijo. Samo pesniški in 
noben drug jezik, ne zajame ce
lovite osebnosti«.

V brošuri, ki jo bo tiskala 
naša tiskarna, bodo objavljene 
pesmi Zorana Pevca in Fikreta 
Imamoviča, kijih bosta objavila 
tudi v reviji Mentor ter Marije 
Bernjak in Amadea Dolenca.

-go-

Razstava »Zgodovina delavskega gibanja«

Redkost je, da ustanova, ki 
ima v svoji domeni gradivo in 
prostore, pripelje vsebino h gle
dalcem. Muzej revolucije iz Ce
lja je v naši delovni organizaciji 
priredil razstavo »Predvojno re
volucionarno gibanje v Celjski 
regiji«. Zavedamo se, da je to 
velik korak naprej k približanju 
kulture in s tem zgodovinskih 
vrednot delavcem. Ravnatelj

muzeja revolucije Emil Lajh, je 
dolga leta zbiral gradivo, ki smo 
ga lahko videli v prostorih jedil
nice vse od 18. aprila do 6. maja. 
Na enem od panojev je tudi 
fotografija stavkokazov v Cin
karni leta 1935. Takratni 
»štrajk« je trajal 12 dni, stavko
kazi pa so si izborili boljše 
mezde.

Naši pevci na otvoritvi razstave

Likovna razstava in naši recitatorji

V salonu Meblo v Celju je od 
15. aprila dalje razstavljal mari
borski slikar Vlado Šerc, ki se ne 
ukvarja samo s slikanjem, tem
več poleg snemanja s kamero na 
RTV riše karikature (nekaj smo 
jih že objavili v Cinkarnarju). 
Na otvoritvi je prikazal olja sta
rih kmečkih stavb in tipičnega 
okolja skromnih podeželskih 
domačij, vse tisto, kar se ne da 
prenesti na fotografijo. Na nje
govi četrti samostojni razstavi je 
sodelovala tudi naša recitator
ska sekcija, ki je popestrila kul
turni otvoritveni program.

Šport in rekreacija
Končana strelska liga ’86

Ne bomo rekli, da je bila 
uspešna, čeravno so končni re
zultati za nas zelo dobri in spod
budni. Menimo, da ni pošteno, 
da zmaga tisti, ki v sedmih kolih 
naredi manj krogov kot dru
gouvrščeni. Tekmovanja so bila 
namreč organizirana v sedmih 
dvobojih (vsaka ekipa z vsako). 
Ekipa »Celje 3 je zmagala na 
vseh dvobojih in pridobila za 31 
krogov manj kot naša drugo 
uvrščena ekipa, ki je izgubila 
dva dvoboja.

Zelo uspešni smo bili v rezul
tatih posameznikov, saj sta dva 
naša strelca dosegla prvi dve 
mesti.

Rezultati v III. občinski ligi tek
movanj z zračno puško za leto 
1986

1. Celje 3
2. Cinkarna
3. Klima
4. Avto I
5. Vojnik
6. Žična
7. Avto II
8. Savinja

9496 kr. 14 tč. 
9527 kr- 10 tč. 
9204 kr. 10 tč. 
9062 8 tč.
8965 kr. 8 tč. 
8565 kr. 4 tč- 
8593 kr. 3 tč. 
8579 kr. 1 tč.

Rezultati posameznikov v III. ob
činski ligi

1. Zdravko Luzar CC (2398 
krogov), 2. Ivan Kranjc CC 
(2395 krogov), 3. Janko Goren- 
šek Vojnik (2380 krogov),.... 11. 
Mira Gorenšek CC (2284 kro
gov),... 19. Martin Kukovič CC 
(2026 krogov - šest kol), 41. 
Blanka Botušič CC (320 krogov. 
- eno kolo).
Naši strelci so bili kljub razpletu 
zelo dobri. Čestitamo!

Prvomajske prireditve

Občinski sindikalni svet je ob 
prvomajskih praznikih organizi
ral (odgovorni organizatorje bil 
Marjan Leban) športno rekrea
cijska tekmovanja v štirih 
panogah.
Za odbojko - ženske seje prijavi
lo 24 delovnih organizacij.
Prvo mesto je zasedel Merx BC, 
drugo Cinkarna in tretje 
Obnova.
Za rokomet moški seje prijavilo 
9 delovnih organizacij- Prvo me
sto je doseglo Aero, drugo Emo 
in tretje Merx BC- 
Naši so bili četrti, izpadli so že v 
predtekmovanju- 
Za nogomet - moški seje prijavi
lo 18 ekip.
Prvo mesto je dosegla Cinkarna, 
drugo pa Emo.

V krosu se Cinkarna ni izkazala, 
ker ekipa ni bila popolna.

ZAHVALA

Ob izgubi mame Alojzije KRA
MER se zahvaljujem za denarno 
pomoč ožjim sodelavcem tozda 
Vzdrževanje, posebno pa Bran
ku Kozovincu in Hamidu 
Šaferoviču.

sin Jože Toplak

ZAHVALA

Ob prerani izgubi dragega brata 
Viliema VALANDA se iskreno 
zahvaljujem sodelavcem tozda 
Grafike za venec in spremljanje 
na zadnji poti.

brat Albin Valand
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Iz popotovanja po Avstraliji Piše: Boris blažič

Januarsko poletje
Avstralija je dežela na koncu 

sveta- Še sanjalo se mi ni, da 
bom kdajkoli obiskal to peto 
celino. A v športu je vse mogoče. 
Ideja seje začela porajati lansko 
poletje, ko smo bili na svetov
nem prvenstvu v jadralnem lete
nju v italijanskem mestu Ričbi 
blizu Rima- Takratno osmo me
sto nam je vlilo pogum in dalo 
mnogo volje za nabiranje med
narodnih izkušenj. Te pa prido
biš le z čim več letenja in z 
udeležbo na različnih tekmova
njih. Naš cilj je še vedno sodelo
vanje na svetovnem prvenstvu v 
januarju 1987. leta v Avstraliji. 
Zato smo začeli z udeležbo na 
tekmovanju Avstraglide '86, ja
nuarja letos tudi v Avstriji. To 
tekmovanje pomeni namreč za
dnji trening pred svetovnim pr
venstvom, katerega mora drža
va gostiteljica organizirati v ena
kem času in istem kraju.

Med priprave za tako potova
nje sodi tudi zbiranje finančnih 
sredstev ki so jih prispevale raz
ne organizacije, mi pa smo re
klamirali njihove proizvode. 
Med glavnimi sponzorji naše 
ekipe so bili Jadranska slobodna 
plovidba iz Splita, kije prevzela 
tudi prevoz jadralnih letal v Av
stralijo in nazaj, JAT, ki nas je 
prepeljal zastonj, pa tudi brez 
Cinkarne ni šlo- Radi smo nosili 
majice z napisom Cinkarna - 
Jugoslavija.

Prišel je dan »D«. 10. januarja 
1986 smo se ob 6. uri zjutraj 
zbrali na letališču Brnik z obilico 
prtljage, saj smo s seboj nosili 
letalske instrumente in radijske 
postaje. Ugotovili smo, da na 
tako pomembno pot ni nihče 
zaspal: vodja ekipe Miran Fer
lan, meteorolog z letališča Br
nik, piloti Franc Peperko (AK 
Celje, Vojko Starovič (Potrotož) 
in Ivo Šimenc(Lesce)ter Boštjan 
Pristavec, Igor Kolarič, Mišo 
Kranjc ter moja malenkost-

Sedli smo v devetko in po 
osvežitvi z »ložo« smo že pristali 
na letališču Surčin. Živčni in 
napeti smo čakali na odhod pro
ti daljni celini. Letalo je imelo 
vzlet ob 21. uri. Toda vse ni šlo 
gladko. Z vso našo kramo smo 
morali čakati do zadnjega potni
ka, kajti leteli bi le, če bi ostal v 
letalu kakšen prazen sedež. To
da tega žal ni bilo. Letalo je bilo 
polno- Kapetan DC 10 nas je 
gledal in premišljeval, kam z 
nami. Končno smo se dogovori
li, da bosta potovala samo dva 
Miran in Ivo v pilotski kabini 
kot tretja pilota. Izmenjavala sta 
sedež do Šingapurja, ko je nekaj

potnikov izstopilo. Mi pa smo se 
nekoliko razočarani namestili v 
hotelu Union, ter čakali nasle
dnje letalo, ki je peljalo v nede
ljo. Letalo DC 10 z imenom Edo 
Rusjan, ki sprejme 282 potni
kov, ter 110.000 kg goriva za pol 
poti, nas je že čakalo- Zasedli 
smo sedeže, ki so bili označeni 
na kartah, ter opazili, daje letalo 
napol prazno- Takoj smo se 
spomnili na naša kolega, ki sta 
noč preživljala na eni nogi.

Vožnja z desetko je dokaj 
udobna, saj daje občutek, da 
sediš v pravi kinodvorani, saj 
med vožnjo predvajajo dva fil
ma. Če želiš, lahko poslušaš tudi 
glasbo preko slušalk. Na izbiro 
je 12 kanalov. Osemurna vožnja 
do Dubaja je minila hitro, saj 
smo tam pristali v jutranjih urah 
po lokalnem času. Ker smo leteli 
proti vzhodu, smo namreč čas 
prehitevali. Žal njihove oblasti 
niso pustile, da bi se izkrcali ter 
naužili svežega toplejšega zraka, 
saj je ob odhodu iz Beograda še 
močno snežilo. V Dubaju so 
zamenjali letalsko posadko, do
polnili letalo s hrano in pijačo in 
dotočili gorivo.
Let do Kuda v Maleziji je trajal 
10 ur in je bil že res utrujajoč. 
Težko smo že čakali pristanka, 
da bi se vsaj malo sprehodili. 
Končno smo pristali v eksotični 
deželi kakavovca, palm, riževih 
polj in opic. Po enournem po
stanku smo nadaljevali enourni 
let do Singapurja. To je meka za 
oči, katere nismo vajeni. Free- 
shop na letališču je velik kakor 
maximarket v Ljubljani. Tam 
lahko kupiš vse na svetu, samo 
če imaš dovolj denarja- Valuta v 
Singapurju je singapurski dolar, 
ki je vreden polovico manj od 
amreiškega. Tu smo se tudi po
slovili od desetke in Jata, ter se 
vkrcali na Boeing 747 (jumbo 
jet) avstralske firme Ouantas do 
Sidneya in Melbourna.

Prvi kontakt s Quantasom 
nas je presenetil, saj je posadka 
sestavljena iz samih moških. Ste
vardi so nam zelo prijazno stre
gli. Še večje presenečenje pa smo 
doživeli, ko smo na letalu gledali 
avstralski film, sneman v Mozir
ju in okolici.

Težko pričakovana Avstralija 
se je le počasi bližala, saj je bila 
deveturna vožnja od Singapurja 
že prava muka. Po krajšem po
stanku nas je čakala še ura leta 
do Melbourna. Tudi to smo pre
živeli. Neverjetno-ob 9. uri zju
traj je bilo 35°C - pravo januar
sko poletje.

(Nadaljevanje prihodnjič)

Jugoslovanska reprezentanca v jadralnem letenju. Stojijo Kolarič, Ferlan. 
Starovič, Pristavec, Blažič. Čepijo Kranjec, Šimenc, Peperko

Priprava letal in opreme pred tekmovanjem

Kadrovske spremembe v marcu
VSTOPI
Ubiparip Slobodan, tekoči kon
trolor, služba kakovosti - DSSS, 
Jazbinšek Andrej, pripravnik V. 
st., DSSS, Motoh Milan, čuvaj, 
splošna služba, DSSS, Lužar 
Vlado, vratar I, splošna služba, 
DSSS, Wastian Maria Ana, pri
prav. in kontrolor dokument., 
pos. finančna sl., DSSS, Strupek 
Tomič Majda, samostojni teh
nolog, Kemija Celje, Hrastnik 
Janiča, pripravnik IV. stopnje, 
Kemija Celje, Jus Irena, pri
pravnik V. stopnje, Grafika, 
Kovač Franc, mazač, Vzdrževa
nje, Malovrh Milan, pripravnik 
IV. stopnje Vzdrževanje, Kroflič 
Gregor,'pripravnik V. stopnje, 
Vzdrževanje, Lužar Andrej, pri
pravnik IV. stopnje, Vzdrževa
nje, Ribič Jože, kovač, centralne 
strojne delavnice, Vzdrževanje, 
Lipičnik Roman, avtoelektričar. 
Transport, Režek Stanko, pre- 
mikač, Transport. Rebernišek 
Zvonko, delavec na klarifikaciji, 
Ti02, Jašari Uka, pakovalec 
Ti02, Ti02, Mastnak Dušan, 
orodjar, Veflon.

IZSTOPI
Furlan Alenka, samostojni teh
nolog, TOZD Grafika, Ilijaš 
Rado, delavec na hidrolizi, 
TOZD Ti02, Josič Jožo, premi- 
kač, TOZD Transport in skla
dišča, Jesenek Jože, merilec, 
TOZD Vzdrževanje, Šeško 
Marjan, skladiščnik priročnega 
skladišča, TOZD Transport in 
skladišča, Jagodič Ervin, elektri
kar, TOZD Vzdrževanje, Niko
lič Svetislav, tekoči kontrolor, 
služba kakovosti, DSSS, Pavič 
Vid, I- sklaidščni delavec, 
TOZD Transport in skladišča, 
Hrastnik Miroslav, strugar - 
specialist, TOZD Veflon, Rav
nikar Tomaž, II. grafični dela
vec, TOZD Grafika, Faller 
Marjana, razpisovalec doku
mentacije, TOZD Vzdrževanje, 
Gruber Sanja, vodja službe za 
plan in analize ter dolgoročni 
planer, DSSS

V JLA SO ODŠLI:
Najdovski Ljubčo, Amon Ro
bert, Kusič Dragan, Zukič Se- 
nad, Ivič Franc, Malus Roman.
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MAJSKA NAGRADNA KRIŽANKA
Pravilno rešene križanke pošljite do 28. 5. 1986 na naslov: Uredništvo Cinkarnarja (nagradna križanka) in ne pozabite na zadnji strani 
kuverte napisati svoj naslov (lahko na delovnem mestu). Veliko sreče, ker bomo zopet izžrebali tri nagrade: 3.000, 2.000 in 1.000 din.

REŠITEV KRIŽANKE »PRVI APRIL«
Vodoravno: SNAGA, KAABA, MANON, UHLAND, ISTRA, RITTER, PRVI, APRIL, ANET, EJRENE, DAN, DLETO, SA, 
SATIR, KOSOBRIN, KRT, RALO, IVANOV, SASI, UMETNIK, SENEKA, KOISANID, ORA, RATAR. INN, SAKO, LIV.
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Dragi planinci - 
CINKARNARJI
Na občnem zboru spet zbrani ste vi,
da bi se pomenili,
kako letni plan ste izpolnili.
Če radi zahajali ste v gore, 
če po stenah brusili vi ste pete, 
če srajco zmočil vam je pot, 
če znali ste gledati po gorah naokrog, 
če v stiski ste tovarišu pomagali, 
če po turi ste v koči poklepetali, 
če so se nova prijateljstva skovala, 
če se je družba tudi iz vas ponorčevala, 
če znali ste šalo razumeti, 
če mogli ste kdaj še zapeti, 
če zaradi žuljev niste preveč jadikovali 
če ste se v gorah tudi kdaj nasmejali, 
če ste s ture utrujeni prišli 
in drugi dan spočiti - delali za tri; 
potem je že prav,
da ste bili v planinsko druščino sprejeti, 
kajti v gorah se da res veliko lepega 
doživeti.
Ob občnem zboru svetujemo vam, 
da preveč na široko ne zastavite plan! 
Stabilizacija tudi vam je stisnila pas, 
saj veste, tako povsod je pri nas.
Glejte, da ne boste samo po hribih hodili 
tudi v službi se boste lahko napotili!
Če pa kdo v hribe rad pohiti, 
moža - ženo s sabo vzame naj si, 
da skupaj v gorah bosta kaj lepega 
doživela
in da se s planin - 
oba vrnila bosta vesela.
Vsem otrokom pa najbolj bo prav, 
če planinski izlet - 
družinski praznik bo postal.
Saj v službi in šoli res delamo vsi. 
zalo tudi sprostitve potrebni smo vsi. 
Zaukali bomo, zapeli na glas. 
da se nas slišalo bo 
čez goro v vas.

S to pesmijo so učenci osnovne 
šole Veljko Vlahovič iz Celja 
pozdravili planince Cinkarnar- 
je, ki so se 14. marca 1986 zbrali 
na svojem letnem občnem zboru 
na Gričku pri Celju- Zatem pa je 
iz otroških ust privrela prelepa 
Gregorčičeva pesem - Veseli pa
stir. Pritegnili so še planinci, ki 
so tako polnoštevilno napolnili 
zgornje prostore gostišča. Učen
ci so nato še pripovedovali o 
planinstvu na našem območju 
od ustanovitve savinjske podru
žnice Slov. planinskega društva 
20. avgusta 1893 v Mozirju, kjer 
so se zbrali savinjski in celjski 
rodoljubi, o njihovem pomemb
nem poslanstvu in delu skozi 
desetletja- S plesom, igranjem na 
frulice, na harmoniko in dekla
macijami so želeli popestriti ob
čni zbor. Na koncu pa so se 
zahvalili požrtvovalnemu men
torju planinskega krožka Adiju 
Vrečerju takole:

Preden pa povsem zaključili bi, 
tovarišu Vrečerju zahvalili se bi 
za vsa leta nazaj,

ko vodil je mlade v planine - 
v prirodo nazaj.
Nikoli težko mu ni bilo kaj narediti, 
planincu vsakemu je hotel ugoditi. 
Razdajal za druge se je vsa leta 
nazaj,
je nase pozabljat, 
za njim je že maj!
Privoščimo mu zdaj vsi od srca, 
da v miru se še sam 
kdaj v gore poda,
Povsod, kamorkoli pa bo v goro zavil, 
planinca bo srečat.

ki kdaj ga je učil.
Takrat se zavedal on bo, 
da življenje njegovo prazno ni bilo!

Njemu in vsem planincem Cin
karne Celje so nato še zapeli 
Kekčevo pasem,Praznikov Aleš 
pa jih je spremljal na harmoni
ko- Aleševi prsti so nato izvabili 
iz harmonike še prelepo sprem
no glasbo iz TV nadaljevanke 
Pesem ptic trnovk. Spet smo

dokazali, kako se združeno delo 
in šola lahko dopolnjujeta.

Majda Klarer

Gore so vedno 
lepe

V njih uživamo, kadar smo v 
samoti ali v družbi, kadar je srce 
veselo ali žalostno. V minulem 
letu se je planinskih izletov ude
ležilo okrog 80 ljudi, med kateri
mi so se nekateri udeležili več 
vzponov. Največjo udeležbo 
smo doselgi s pohodom na Tri
glav. Osvojili pa smo tudi tri 
visoke vrhove v kaninskem po
gorju, Jalovec, Solunske glave v 
Makedoniji in Olimp v Grčiji.

Široko planinsko dejavnost 
Vfl&še planinske sekcije so planin
ci razgrnili na občnem zboru 14. 
marca na Gričku- Dejavnost 
preteklega leta obsega tudi pri
jateljske vezi s planinskim dru
štvom iz Titovega Velesa, s kate
rimi izmenjujemo obiske, z dru
štvi Aero, Ruše, Železar in Me
tka, s katerimi smo se pobratili 
in kolesarski maraton, ki je že 
osmo leto tradicionalen, da ne 
omenjamo razvejane dejavnosti 
v vzgoji cicibanov, pionirjev in 
starejših planincev.

V razpravi je bilo pogrešati 
člane KPO, planince pa so poz
dravili predstavniki povabljenih 
društev. Pozdravila jih je tudi 
cinkarniška upokojenka Marje
ta Žele in dejala, da ji je toplo in 
prijetno, ker so se spomnili in jo 
povabili medse. Planinci so izra
zili skrb zaradi preureditve pla
ninskega doma v počitniški dom 
v Logarski dolini, katerega so 
postavili za svoje potrebe z 
udarniškim delom. Izrekli so tu
di kritiko na račun nerazumeva
nja do prizadevanih delavcev, ki 
aktivno delajo v športni dejav
nosti. Ni prav, so rekli, da za 
družbeno koristno delo dobijo 
nekateri pri svojem delu v DO 
neupravičene slabe ocene- Kri
tično so ocenili tudi krnjenje 
denarja, namenjenega športni 
dejavnosti. Samo planinska sek
cija je v letu 1985 porabila 331 
tisoč din sredstev zaradi dragih 
prevozov do vznožja gora. Boji
jo se namreč, da ne bi zaradi 
pomanjkanja sredstev mogli iz
peljati letošnji program 12 izle
tov, maratona in planinskega 
tabora. Letos se nameravajo 
planinci povzpeti na Eiger, 
Grossglockner in Triglav.

Za predsednika Planinske 
sekcije so na občnem zboru po
novno izvolili Adija Vrečerja.

Občni zbor so popestrili pionirji OŠ V eljko Vlahovič

Na prapor pribije zlati žebljiček zaslužni član

Fotograf je zajel le del članov od skupaj 130 prisotnih

»CINKARNAR« izdaja Cinkarna Celje, metalurško kemična industrija Celje. Naklada 3000 izvodov. Vsi člani 
organizacije Cinkarna in upokojenci dobivajo glasilo brezplačno. Ureja uredniški odbor. Glavni urednik Mira Gorenšck, 
odgovorni urednik leopold Slapnik, lektor Jelka Bombač, Naslov: Uredništvo glasila »Cinkarnar«, Cinkarna Celje, 
Kidričeva 19, telefon 33-112 interno 333, tisk Tiskarna C inkarna. Po mnenju sekretariata za informiranje v izvršnem svetu 
skupščine SRS je glasilo opravičeno davka št. 421-1/72 z dne 5. 4. 1974.


